
MANİSA Su ve Kanalizasyon İdaresi
(MASKİ) Genel Müdürlüğü, gelecek

nesillere daha temiz ve yaşanılabilir bir
Manisa bırakmak adına çalışmalarını titiz-
likle sürdürüyor. Bu kapsamda, Atıksu
Arıtma Dairesi Başkanlığı bünyesinde
başarılı bir şekilde işletilen Soma Atıksu
Arıtma Tesisinin ‘Enerji Gideri Geri
Ödeme Belgesi’ yenilendi. Çevre, Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği İl Müdürlüğü yetk-
ililerinin incelemelerinin ardından tesisin
ilgili mevzuatlara göre başarılı bir şekilde
işletildiği belirlenerek 5 yıl süre ile geçerli
olan belge kuruma verildi.

TESİSİN BAŞARILI YÖNETİMİ TAKDİR ALDI 

MANİSA Şoförler ve Otomobilciler
Esnaf Odası Başkanı Salih

Karaağaç, araç plakalarında yeni yıl
itibarıyla karekod uygulamasına
geçildiğini belirtti. Karaağaç, “Yeni
bütün plakalarda karekod ve seri nu-
marası olacak. Basılan plaka Emniyet
Genel Müdürlüğü sisteminde görüle-
cek. Buradaki amaç sahte plakanın
önüne geçilmesidir. Bu uygulama
sahte plaka kullanımını engelleyecek.
Her plakada üretildiği tarih, seri nu-
marası ve üretim yeri gibi bilgiler elek-
tronik ortama kaydedilecek. Böylece
plaka takibi ve kontrolü daha sağlıklı
bir şekilde yapılabilecek. Bu yenilik ve
uygulama trafik güvenliğini sağlaya-
cak” şeklinde konuştu.

SAHTE  PLAKALAR ARTIK DEVRE DIŞI KALACAK

TÜRKİYE Ziraat
Odaları Birliği

Genel Başkanı
Şemsi Bayraktar,
2023 yılı aralık
ayında markette
takip edilen 41
ürünün tamamında
fiyat artışı olduğunu açıkladı. Bay-
raktar, düzenlediği basın toplan-
tısında üretici ile market arasındaki
fiyat farklarına da değindi.

MARKETLERE YANAŞAMIYORUZ ARTIK!

4 Ocak 2024 Perşembe www.manisakulishaber.com 5 Lira

SOMA AAT’NiN ‘ENERJi GiDERi GERi ÖDEME BELGESi’ YENiLENDi
Tesiste kullanılan enerji bedelinin yüzde 50’si kuruma geri ödenecek

MASKİ Genel Müdürlüğünün
başarılı bir şekilde işlettiği
Soma Atıksu Arıtma Tesisinin,
Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği İl Müdürlüğü yetkili-
lerinin incelemesinin ardından 
5 yıl geçerliliği olan ‘Enerji
Gideri Geri Ödeme Belgesi’ni
yeniden almaya hak kazandı.

BÜYÜKŞEHİR’İN
AAT’LERİ
BAŞARIYLA
YÖNETİLİYOR

Türkiye genelinde 1 Ocak 2024 tarihi itibariyle plakalarda karekod uygulaması resmen başladı

Plakalarda karekod uygulaması
resmen başladı

Mahalle sakinleri 
piknikçilerden dertli   

MANİSA'NIN Sarıgöl ilçesine
bağlı Dadağlı Mahallesi sakinleri

mahallelerine pikniğe gelenlere
sosyal medya üzerinden uyarılarda
bulunarak, çevreye karşı duyarlı ol-
unması çağrısında bulundu.  

Tarım işçilerinin
ücretleri belli oldu!

MANİSA’NIN Salihli ilçesinde
tarım işçilerine 2024 yılında

uygulanacak günlük yevmiye
belli oldu. Tarım işçileri yapacak-
ları işe göre günlük en düşük
600 en yüksek 800 TL alacak.
Salihli Esnaf ve Sanatkarlar
Odasının sosyal medya
hesabından paylaştığı rakamlara
göre bağ bağlama 600 TL,
küçük çapa 650 TL, büyük çapa
700 TL olarak belirlendi. 
Kışlık sebze ve fidan dikimi 600
TL, bağ ve zeytin budama 800
TL, zeytin toplama 620 TL olarak
açıklandı. Ayrıca sebze meyve
toplama işi 620 TL olarak belir-
lenirken sebze meyve yükleme
işinin ise günlük yevmiyesinin
750 TL olacağı ilan edildi.

MANİSA Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün

öncülüğünde, 2013 yılından bu
yana sürdürülen ‘Haydi Kadınlar
Manisa’ya’ Projesi kapsamında
Demircili Kadınlar Manisa’da
ağırlandı. 84 Demircili kadın,
Manisa’nın tarihi, kültürel ve tur-
istik değerlerini yakından gören
kadınlar, kendilerini Manisa’da
konuk eden Başkan Cengiz
Ergün’e de teşekkür ettiler. 

Demircili kadınlar
Manisa’yı gezdi

YUNUSEMRE Belediyesi,
bünyesinde kurduğu ikinci el

eşya mağazasında bağışlanan
eşyaların bakımını yaparak
ihtiyaç sahiplerine ulaştırıyor.
Yapılan hizmetten bugüne kadar
birçok ihtiyaç sahibi vatandaş
yararlandı. bakımını yaparak
ihtiyaç sahiplerine ulaştıran bele-
diye, duyarlı vatandaşların ikinci
el eşya bağışlarını bekliyor.

Yunusemre vatandaşın
yardımına koşuyor

Interpol'ün kırmızı bültenle aradığı 56 kişi
“Kafes 28 Operasyonu" ile yakalandı   

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerlikaya,
"Kafes 28 Operasyonu" ile 18

ülke tarafından haklarında Inter-
pol'ün kırmızı bültenle arama kaydı

bulunan 56 kişinin yakalandığını
bildirdi.  11 ilde eş zamanlı olarak
düzenlenen “Kafes-28 Operasyonu,
Manisa’yı da kapsadı. 

Maaşlara zam gelse ne olur?

10’da

4’te

7’de
3’te 9’da

9’da

6’da

3’te

SOMA AAT ENERJi
MALiYETLERiNDEN
TASARRUF ETTi!
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Cansu MERİÇ

Manisa Celal Bayar Üni-
versitesi İletişim Fakültesi
Halkla İlişkiler ve Tanıtım bö-
lümü öğrencileri tarafından
‘Meme Kanseri Erken Teşhis

Farkındalık Konferansı’ düzen-
lendi. ‘Riskin Farkındayım
Erken Teşhisin Yanındayım’
adlı proje kapsamında yapılan
bilinçlendirme kampanyası İle-
tişim Fakültesi Konferans Sa-
lonunda gerçekleştirildi. 

Etkinlikte konuşmacı olarak
Yunusemre İlçe Sağlık Müdür-
lüğü’nden Dr. Tuğçe Koç Bo-
razan ve muayene hemşiresi
Filiz Kalaycı yer aldı. Konfe-
ransta meme kanserinde
erken teşhisin, hastalığın te-

davisindeki yeri ve kişinin ken-
dini düzenli olarak muayene
etmesinin önemi vurgulandı.

Hastalığın görülme oranı-
nın erkeklere oranla kadın-
larda yüzde 130 kat daha
fazla ortaya çıktığı ve bunun
önüne geçebilmek için bu ko-
nudaki farkındalığın arttırılması

gerektiğine vurgu yapıldı. 
Dr. Tuğçe Koç Borazan ve

muayene hemşiresi Filiz Ka-
laycı erken teşhis için kişinin
kendini düzenli olarak mua-
yene etmesi gerektiğine vurgu
yaptı. Muayene hemşiresi Filiz
Kalaycı elle muayenenin nasıl
yapıldığını katılımcılara uygu-

lamalı olarak gösterdi. 
Konferansta katılımcılar da

merak ettikleri soruları yönel-
tirken, kadın ve erkekler için
özel olarak hazırlanan kitler ve
bilgilendirme broşürleri de da-
ğıtıldı. 

Etkinlik sonunda konuşma-
cılara katılım belgesi verildi.

Manisa Celal Bayar Üniversitesi İletişim Fakültesi Halkla İlişkiler ve Tanıtım bölümü öğrencileri tarafından düzenlenen konferansta meme kanserine dikkat çekildi 

Manisa CBÜ’de ‘Meme Kanseri Erken
Teşhis Farkındalık' konferansı
Manisa CBÜ’de ‘Meme Kanseri Erken
Teşhis Farkındalık' konferansı

Manisa Büyükşehir Belediyesi
Çocuk Kültür ve Sanat Merkezlerinde
başlatılan masal okuma günleri etkinliği
kapsamda Akhisar ÇKSM’li miniklere
‘Aç Tırtıl’ adlı masal okundu. Eğlenceli
dakikalar yaşayan minikler, masal oku-
manın ardından yüz boyama etkinliğiyle
buluştu.

Manisa Büyükşehir Belediyesi
Çocuk Kültür ve Sanat Merkezleri’nin
masal okuma günleri etkinliği kapsa-
mında Akhisar Çocuk Kültür ve Sanat

Merkezi’nde “Aç Tırtıl” adlı masal
okundu. Çocuk Kültür ve Sanat Merke-
zinde canlandırmalı olarak okunan ma-
salda hem minikler hem eğitmenler
keyifli dakikalar yaşadı. Akhisar ÇKSM
velileri, öğretmenlere etkinlik için Ma-
nisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cen-
giz Ergün’e de kendilerine sağlanan
imkanlar nedeniyle teşekkür etti. Masal
okuma günleri etkinliğinin ardından yüz
boyama etkinliğiyle minikler, eğlencele-
rini katladı. Haber merkezi

Akhisar ÇKSM’de masal okuma etkinliğiAkhisar ÇKSM’de masal okuma etkinliği
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFAHAVA DURUMU

0236 231 30 91

KÜBRA ECZANESİ
0236 238 58 88

CANSU ECZANESİ 

MANİSA SAĞLIK ECZANESİ

0236 408 24 51

0236 211 63 66

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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DERMAN ECZANESİ
1755 - Haliç dondu.
1885 - İlk başarılı apandisit ameliyatı, Dr. William W. Grant tarafın-
dan, hastası Mary Gartside'a gerçekleştirildi.
1896 - Utah, Amerika Birleşik Devletleri'nin 45. eyaleti oldu.
1911 - Babıâli yangını.
1918 - Rusya, Finlandiya'nın bağımsızlığını tanıdı.
1926 - İstanbulspor, Kemal Halim Gürgen tarafından kuruldu.
1932 - Hindistan'da Mahatma Gandhi tutuklandı.
1939 - Japonya'da faşist Hiranuma Kiichirō başbakan oldu.
1944 - Sovyet askerleri, savaş öncesinin Polonya sınırını geçti.
1948 - Burma, Birleşik Krallık'tan bağımsızlığını kazandı.
1962 - Amerika Birleşik Devletleri Başkanı John F. Kennedy, Viet-
nam'a daha fazla asker göndereceklerini açıkladı.

GÜNÜN OLAYI

Interpol'ün kırmızı bültenle aradığı 
56 kişi “Kafes 28 Operasyonu" ile yakalandı   

İÇİŞLERİ Bakanı Yerli-
kaya, 11 ilde eş zamanlı olarak
düzenlenen “Kafes-28 Ope-
rasyonu" ile 18 ülke ta-
rafından haklarında
İnterpol’ün kırmızı
bülten ve difüzyon
mesajı (acil yaka-
lama mesajı) ile
arama kaydı bu-
lunan 56 şahsın
yakalandığını bil-
dirdi. Yerlikaya, hangi
büyüklükte olursa olsun,
hangi bülten ile aranırsa aran-
sın, halkın huzurunu kaçıran
uluslararası organize suç örgüt-
lerine, zehir tacirlerine nefes al-
dırmayacaklarını ve hepsini tek

tek kafesin içine koyacaklarını
ifade etti. Bakan Yerlikaya, bu

sabah şafak vaktinde operas-
yon düzenleyen polis-

leri tebrik ederek,
devletin nefesinin
terör ve iş birlik-
çilerinin, orga-
nize suç
örgütlerinin, zehir

tacirlerinin, suç
odaklarının her

zaman enselerinde
olduğunu ve enselerinde

olmaya devam edeceğini be-
lirtti.  

EGM İstihbarat Başkanlığı
koordinasyonunda İnterpol-Eu-
ropol Daire Başkanlığı ve KOM

Başkanlığının yaptığı çalışmalar
sonrasında İstanbul, Antalya,
Sakarya, Bolu, Çanakkale, Es-
kişehir, İzmir, Manisa, Muğla,
Şanlıurfa ve Yalova olmak
üzere 11 ilde Interpol’de kırmızı
bülten ve difüzyon mesajı (acil
yakalama mesajı) ile arama
kaydı olan 56 şahsa yönelik
"Kafes-28 Operasyonu" düzen-
lendi. ABD, Almanya, Azerbay-
can, BAE, Belarus, Fas, Filistin,
Hindistan, İsrail, İran, Katar, Ka-
zakistan, Moldova, Özbekistan,
Rusya, Suudi Arabistan, Türk-
menistan ve Ürdün olmak
üzere 18 ülkenin çıkarttığı kır-
mızı bültenle aranan şahısların
"suç örgütü üyeliği", "uyuştu-

rucu madde ticareti", "kara
para aklama", "saldırı", "kalpa-
zanlık", "soygun", "dolandırıcı-
lık", "göçmen kaçakçılığı",
"adam öldürme", "fuhuş", "hır-

sızlık", "kaçakçılık", "rüşvet",
"yolsuzluk" ve "sahtecilik" suç-
larından arama kayıtları olduğu
tespit edildi. İnterpol tarafından
aranan ve emniyetin yaptığı titiz

incelemelerden sonra Türki-
ye’de olduğu belirlenen 56 kişi-
nin tamamı yakalandı. Emniyet
güçleri çalışmalarına devam
ediyor.   İHA

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, "Kafes 28 Operasyonu" ile 
18 ülke tarafından haklarında Interpol'ün kırmızı bültenle
arama kaydı bulunan 56 kişinin yakalandığını bildirdi.   

Mahalle sakinleri piknikçilerden dertli   
MANİSA'NIN Sarıgöl ilçesine bağlı

Dadağlı Mahallesi sakinleri mahallelerine
pikniğe gelenlere sosyal medya üzerinden
uyarılarda bulunarak, çevreye karşı duyarlı
olunması çağrısında bulundu.  

Dadağlı Mahallesi sosyal medya he-
saplarından piknik yapmaya gelen vatan-
daşlara uyarılarda bulundu. Piknik
alanlarının daha temiz kullanımı konu-

sunda peş peşe uyarılar yapılması, payla-
şımlara çok sayıda yorum yapılmasını da
sağladı.  

Dadağlı Mahallesi sosyal medya he-
sabından, "Çevremize zarar vermeyelim
ve her yerde ateş yakmayalım" uyarısında
bulunulurken, Sarıgöl Dadağlı Mahallesi
Muhtarı İlyas Tosun ise şunları söyledi:
"Piknik alanlarına gelenler tarafından çev-

reye pislikler bırakılıyor ve yakılan ateşler
söndürülmeden gidiliyor. Bu doğru bir
davranış değildir. Piknik yapılan alanları
kullanan kişiler tarafından temiz olarak bı-
rakılmalıdır. Başkası gelince rahat etsin.
Bu konuda piknikçileri bilinçlendirmek için
köyümüzün sosyal medya sayfasından
uyarılarda bulunduk. Bundan böyle sıkı
takip edilecektir."  İHA

Cinayet zanlısı tutuklandı
MANİSA’NIN Salihli ilçe-

sinde çiftçilikle uğraşan Aziz
Akay’ı tüfekle vurarak öldür-
düğü iddiasıyla gözaltına alınan
bir şüpheli çıkarıldığı mahke-
mece tutuklanarak cezaevine
gönderildi.   

Olay, 1 Ocak 2024 günü
saat 12.00 sıralarında Poyraz-
damları Mahallesi’nde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye
göre, Poyrazdamları Yağbasan
yolundan silah sesi duyan va-
tandaşlar, olay yerine gittikle-
rinde Poyrazdamları’nda
çiftçilikle uğraşan Aziz Akay’ı
(54) traktörünün yanında av tü-
feğiyle vurulmuş halde ağır ya-
ralı buldu. Durum sağlık ve
jandarma ekiplerine haber ve-
rildi. İhbar üzerine olay yerine
gelen sağlık ekiplerince Salihli
Devlet Hastanesine kaldırılan
evli ve 2 çocuk babası Aziz
Akay, yapılan tüm müdahale-
lere rağmen kurtarılamadı. 

Akay’ın öldürülmesinin ar-
dından jandarma ekipleri böl-
gede geniş çaplı operasyon

başlattı. Operasyon sonucu
Akay’ın öldürülmesi olayına ka-
rıştığı iddiasıyla bir şüpheli göz-
altına alındı. Gözaltındaki
işlemlerin ardından E.A, adli-
yeye sevk edildi. Suçlamaları
kabul etmeyen E.A (31) kuvvetli
suç şüphesi nedeniyle çıkarıl-
dığı mahkemece “Kasten adam
öldürme” suçundan  tutuklana-
rak cezaevine gönderildi. 

Öte yandan savcılığın, ci-
nayet olayı ile ilgili olarak so-
ruşturmayı sürdürdüğü
öğrenildi. İHA

Sarıgöl'de çalınan traktör 
Aydın'ın ilçesinde bulundu   

MANİSA'NIN Sarıgöl ilçe-
sinde eylül ayında çalınan trak-
tör, jandarmanın sıkı çalışması
sonunda Aydın'ın Kuyucak il-
çesinde bulunarak sahibine
teslim edildi. Hırsızlık olayı geç-
tiğimiz eylül ayında Manisa'nın
Sarıgöl ilçesine bağlı Ahmetağa
Mahallesinde meydana geldi.
Şeref Güner (55) isimli şahsa ait
olan ve eylül ayında çalıntı ih-
barı yapılan 31 SJ 029 plakalı
kırmızı renkli traktörün 2 Ocak
Salı günü alınan duyum üzerine
Aydın’ın Kuyucak ilçesi Yama-
lak Mahallesi'nde olduğu tespit
edildi. Traktörün bulunması için

Manisa JASAT ile yapılan çalış-
malar neticesinde Kuyucak İlçe
Jandarma Komutanlığı ile irti-
bat kurularak şüpheli N.S. (33)
isimli şahıs traktör ile birlikte
yakalandi. Traktörü çalarak
N.S. isimli şahsa sattığı öğreni-
len A.D. (55) isimli şahsın yaka-
lanması için çalışmaların
devam ettiği öğrenildi. 

Bulunan 31 SJ 029 plakalı
traktör sahibine teslim edilir-
ken, traktörüne kavuşan Şeref
Güner, jandarma ekiplerine öz-
verili çalışmalarından dolayı te-
şekkür etti. 

İHA
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MASKİ Genel Müdürlüğü-
nün başarılı bir şekilde işlettiği
Soma Atıksu Arıtma Tesisinin,
Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği İl Müdürlüğü yetkililerinin
incelemesinin ardından 5 yıl ge-

çerliliği olan ‘Enerji Gideri Geri
Ödeme Belgesi’ni yeniden al-
maya hak kazandı.

Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, gelecek nesillere daha

temiz ve yaşanılabilir bir Manisa
bırakmak adına çalışmalarını ti-
tizlikle sürdürüyor. 

Bu kapsamda, Atıksu Arıtma
Dairesi Başkanlığı bünyesinde
başarılı bir şekilde işletilen

Soma Atıksu Arıtma Tesisinin
‘Enerji Gideri Geri Ödeme Bel-
gesi’ yenilendi. 

Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği İl Müdürlüğü yetkilileri-
nin incelemelerinin ardından
tesisin ilgili mevzuatlara göre
başarılı bir şekilde işletildiği be-
lirlenerek 5 yıl süre ile geçerli
olan belge kuruma verildi.

‘enerjİ GİDerİ Gerİ 

ÖDeMe BelGeSİ’ neDİr 

ve nASıl Alınır?

Mevzuat çerçevesinde işle-
tilen atıksu arıtma tesisleri,
Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığı tarafından
enerji gideri geri ödeme bel-
gesi almaya hak kazanıyor. Bu

belge ile tesiste kullanılan
enerji bedelinin yüzde 50’si
kuruma geri ödeniyor. Bu sa-

yede, enerji maliyetlerinden
ciddi oranda tasarruf sağlanı-
yor. Haber merkezi

Soma AAT’nin ‘Enerji Gideri Geri
Ödeme Belgesi’ yenilendi

Soma AAT’nin ‘Enerji Gideri Geri
Ödeme Belgesi’ yenilendi

MASKİ Genel Müdürlüğü,
Akhisar ilçesine bağlı Süley-
manlı Mahallesine içme suyu
ulaştıran arıtma tesisinde olu-
şabilecek arıza sonucu su ke-
sintisi meydana gelmemesi
amacıyla donanımsal kontrol
çalışması yaparak, kimyasal
ölçümlerini gerçekleştirdi. 

İçme suyunu kaynağından
alıp, arıttıktan sonra şehir şe-
bekesine verildiği son noktaya
kadar kontrol altında tutan
Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, olası kesintilere mahal

vermemek için yoğun mesai
yapıyor. 

MASKİ ekipleri, rutin kont-
roller gerçekleştirdiği arıtma
tesislerinde yaşanabilecek su
sorunlarına izin vermiyor. Bu
kapsamda, İçme Suyu Dairesi
Başkanlığı, Akhisar ilçesine
bağlı Süleymanlı Mahallesinde
bulunan içme suyu arıtma te-
sisinde genel bakım çalışması
yaptı. Herhangi bir sorun ve
arıza oluşmaması amacıyla
donanımsal kontrolleri yapılan
tesisin kimyasal ölçümleri de
yapıldı. Haber merkezi

MASKi, kesintisiz içme suyu için sahada

Dere yataklarında su akı-
şını sağlıklı hale getirmek için il
genelinde çalışmalarını sürdü-

ren MASKİ Genel Müdürlüğü,
Akhisar ilçesine bağlı Medar
Mahallesi’nde bulunan derede

3 kilometrelik temizlik çalışması
gerçekleştirdi.

Küresel ısınma ile birlikte
son yıllarda ani ve etkili olan
sağanak yağışlara karşı önlem-
lerini artırmaya devam eden
Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü il genelinde dere temizlik
çalışmalarını aralıksız sürdürü-
yor. Bu kapsamda Çevre Ko-
ruma ve Kontrol Dairesi
Başkanlığı ekipleri Akhisar ilçe-
sine bağlı Medar Mahallesi’nde
bulunan derede 3 kilometrelik
temizlik çalışması gerçekleş-
tirdi. Ekipler dere tabanı ve ke-
narlarını temizledi, derede
biriken zararlı maddeleri top-
ladı. Yapılan çalışma ile derenin
düzenli akışı sağlanarak va-
tandaşların can ve mal güven-

liği için tehdit oluşturmayacak
hale getirildi. MASKİ Genel
Müdürlüğü, yıl boyunca dere-

lerin düzenli akışlarını sağlaya-
rak doğayı korumaya ve Mani-
salılar için yaşanabilir bir çevre

oluşturmak adına çalışmalarını
aralıksız sürdürecek. 

Haber merkezi

Dere temizlikleri il genelinde devam ediyor

MASKİ Genel Müdürlüğü
ani yağışlarda yaşanabilecek

muhtemel su taşkınlarına karşı
önlem almak amacıyla Şehza-

deler ilçesine bağlı Utku, Akın-
cılar ve Peker mahallelerinde
bulunan yağmursuyu ızgarala-
rında temizlik çalışması gerçek-
leştiriyor. Manisa Su ve
Kanalizasyon İdaresi (MASKİ)
Genel Müdürlüğü, il genelinde
ani ve yoğun yağışlardan kay-
naklı yaşanabilecek su taşkın-
larına karşı yağmursuyu ızgara
temizliklerini sürdürüyor. Bu
kapsamda Kanalizasyon Dai-
resi Başkanlığı ekipleri tarafın-
dan Şehzadeler ilçesine bağlı
Utku, Akıncılar ve Peker Mahal-

lelerinde temizlik çalışması ger-
çekleştiriliyor. Ekipler özellikle
trafik akışının da yoğun olduğu

bölgelerde bulunan yağmur-
suyu ızgaralarının iç kısımların-
daki katı atıkları ve çöpleri

temizleyerek oluşabilecek taş-
kınlara karşı önlem alıyor.
Haber merkezi

Şehzadeler’de yağmursuyu ızgara
temizlikleri devam ediyor
Şehzadeler’de yağmursuyu ızgara
temizlikleri devam ediyor

MASKİ Genel Müdürlüğü,
Sarıgöl ilçesine bağlı Çanakçı
mahallesindeki yeni yerleşim
bölgesinde başladığı ek kana-
lizasyon hattı döşeme çalış-
malarını tamamladı. Bölgede
yaşayan vatandaşlara sağlıklı
ve kullanışlı altyapı temin
edildi. 

Manisa Su ve Kanalizas-
yon idaresi (MASKİ) Genel
Müdürlüğü, Manisalılara ihti-
yaç duyulan altyapı hizmetle-

rini en etkili şekilde ulaştırmak
adına çalışmalarını aralıksız
sürdürüyor. 

Bu kapsamda Kanalizas-
yon Dairesi Başkanlığı, Sarıgöl
ilçesine bağlı Çanakçı Mahal-
lesindeki yeni yerleşim bölge-
sinde başladığı ek
kanalizasyon hattı çalışmasını
kısa sürede tamamladı. Bölge-
deki vatandaşlara sağlıklı ve
kullanışlı altyapı temin edildi.

Çanakçı Mahalle Muhtarı

Engin Can, “Mahallemizde
yeni yerleşim alanına altyapı
ihtiyacını MASKİ’ye bildirdik.
Ek kanalizasyon hattı yapıldı.
Çalışmanın tamamlanmasıyla
bölgede yaşayan vatandaşla-
rımıza sağlıklı bir altyapı sağ-
lanmış oldu. 

Gösterilen büyük özveri-
den çok memnun kaldık. İstek
ve taleplerimiz geri çevrilmedi.
Emek verenlere teşekkür edi-
yorum” dedi. Haber merkezi

Çanakçı’ya daha sağlıklı altyapı temin edildiÇanakçı’ya daha sağlıklı altyapı temin edildi
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YunusEMrE Belediyesi,
Muradiye Mahallesi Evrenos
Orta Ölçekli Sanayi Bölge-
si’nde asfaltlama yapıyor. Ça-
lışmaları yerinde inceleyen
Başkan Çerçi, yeni yapılaşan
bölgede esnafın herhangi bir
mağduriyet yaşamaması için
çalışmalarını sürdürdüklerini
belirtti.

Yunusemre Belediyesi,
Muradiye Mahallesi Evrenos
Orta Ölçekli Sanayi Bölge-
si’nde yeni yapılaşan işyerleri-
nin bulunduğu sokaklara sıcak
asfalt döküyor. Bölgede ince-

lemelerde bulunan Yunusemre
Belediye Başkanı Dr. Mehmet
Çerçi çalışmalar hakkında bilgi
aldı. Başkan Çerçi’ye, Başkan
Yardımcısı Mustafa Irmak, Fen
İşleri Müdürü Fuat Balcı ve
teknik personel eşlik etti. 

Bölgede yaşayan vatan-
daşların talebine kulak vererek
sıcak asfalt çalışması gerçek-
leştirdiklerini belirten Başkan
Çerçi, konu ile ilgili olarak
yaptığı açıklamada şu ifade-
lere yer verdi: “Evrenos Orta
Ölçekli Sanayi Bölgesi’nde
bulunan esnaflarımızın beledi-

yemizden asfalt talebi oldu.
Biz de esnafımızın mağduriye-
tini gidermek için hızla hare-
kete geçerek ana arter ve ara
bağlantı yollarında 2 bin 500
metre uzunluğunda sıcak as-
falt çalışması yaptık. Bölgede
yol çalışmalarımız etaplar ha-
linde devam edecek. Çalışma-
larımız esnafımıza hayırlı
olsun.”

‘TOZ VE ÇaMurDan 
KurTulDuK’

Bölge esnafları da taleple-
rine kayıtsız kalmayan Yunu-
semre Belediyesi’ne teşekkür

etti. Esnaflar düşüncelerini şu
sözlerle aktardı: 

Şükrü Ünal: “Çalışmadan
çok memnunuz. Çamurdan ve
tozdan belediyemiz sayesinde
kurtulduk. Belediyemize ve
burada görevli personelimize

çok teşekkür ediyorum.” 
Onur Aydın: “Belediyemizin

bu yaptığı hizmetten çok
memnunuz. 

Bu hizmet sayesinde gayet
ferah ve güzel bir yola kavu-
şacağız. Bizi bu zorluktan kur-

tardığı için belediye başkanı-
mıza çok teşekkür ediyorum”
dedi. 

Devran Töre Aydın: “Yapı-
lan yol çalışması sebebiyle
belediyemize çok teşekkür
ediyoruz.” Haber merkezi

Yunusemre’den Evrenos
sanayiye sıcak asfalt 

Yunusemre’den Evrenos
sanayiye sıcak asfalt 

saliHli Belediye Meclisi,
2024 yılının ilk meclis toplantı-
sını Belediye Başkanı Zeki
Kayda başkanlığında gerçek-
leştirdi. Belediye Meclis Salo-
nunda gerçekleşen toplantıda,
meclis üyeleri 4 gündem mad-
desini görüşerek karara bağ-
ladı.   

Toplantının açılış konuşma-
sını yapan Salihli Belediye Baş-
kanı Zeki Kayda “Salihli
Belediye Meclisi olarak 2024
yılının ilk meclis toplantısını ger-
çekleştirdik. Aldığımız kararla-
rın, güzel şehrimize ve
hemşehrilerimize hayırlı olma-
sını dilerim. Sevinçleriyle ve
üzüntüleriyle bir yılı daha geride
bıraktık. Değerli hemşehrilerim;
meclis üyelerim, başkan yar-
dımcılarım, daire müdürlerim ve
mesai arkadaşlarım, yeni yılınızı
en içten dileklerimle kutluyor,
sağlıkla ve mutlulukla dolu
güzel yıllar diliyorum. Cenab-ı

Allah, ülkemizi ve milletimizi her
türlü afetlerden korusun” dedi. 

Belediye Meclisinde temsil
edilen siyasi partiler adına,
MHP Grup Sözcüsü İsa Yıldı-
rım, AK Parti Grup Sözcüsü
Mehmet Uyğun, CHP Grup
Sözcüsü Abdülkadir Yavuz

Özdem ve İYİ Parti Grup Söz-
cüsü Serdar Özkahraman da,
meclis üyelerinin, belediye ça-
lışanlarının ve Salihli halkının
yeni yılını kutladı. 

Belediye Meclis Salo-
nunda gerçekleşen toplantıda,
ilk olarak Denetim Komisyo-

nuna üye seçimi yapıldı. Ko-
misyona, MHP’den Metin Dur-
maz ve İbrahim Curacı,
CHP’den Abdülkadir Yavuz
Özdem ve Tamer Aluş ile AK
Parti’den Fethi Söğüt oy birliği
ile seçildi. Başkan Kayda, De-
netim Komisyonu’na seçilen

meclis üyelerine görevlerinde
kolaylıklar diledi. 

Toplantıda ayrıca Yenile-
nebilir Enerji Kaynaklarına Da-
yalı Üretim Tesisi Alanlarında
(GES-RES-JES-HES) İmar
Planlarının ücret tarifelerinin
belirlenmesiyle ilgili Plan

Bütçe ile Hukuk ve Tarifeler
Komisyonlarından gelen ra-
porlar görüşülerek oy birliği ile
kabul edildi. Buna göre, 1 Me-
gawatt (MW) büyüklüğe kadar
olan tesisler için 70 bin lira
İmar Planı Harcı alınması ka-
rarlaştırıldı.  iHa

Salihli'de 2024'ün ilk meclis toplantısı gerçekleşti   

TurguTlu Belediye Baş-

kanı Çetin Akın, ocak ayı mec-
lis toplantısında projelere ve
gündeme dair açıklama ve bil-

gilendirmelerde bulundu. Baş-
kan Çetin Akın, “2023 yılında
yalnızca binalara 226 milyon
732 bin TL yatırım yaptık.
Bugün için kasamızda 45 mil-
yon TL var” dedi. 

Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın, 2024 yılının ilk mec-
lis toplantısının yapıldığı ocak
ayı meclisinin dilek ve temenni-
ler bölümünde 2023 yılında ya-
pılan çalışma ve projeler
hakkında meclis üyelerini ve
kamuoyunu bilgilendirdi. 

Turgutlu’nun vizyon projele-
rinin son durumları hakkında
bilgileri paylaşan Başkan Çetin
Akın şunları söyledi:

“Cuma Pazarı, 53 milyon
748 bin TL’ye ihale edilmiş bir
proje. Tamamı bitti. Müteah-
hide olan hak ediş borcumuz ki
bu son hak edişi 3 milyon 289
bin TL. Turgutlu Belediyesi 100.
Yıl Cumhuriyet Çarşısı 116 mil-
yon 497 bin TL’ye ihale edildi.
Müteahhit firmaya hiç borcu
yok. Çepnidere Çok Amaçlı
Salon ve Şehit Polis Selami
Dinç Spor Tesisi, 10 milyon 740
bin TL’ye ihale edildi. Müteah-
hit firmaya hiç borcu yok. Çep-
nibektaş Sosyal Hizmet Binası,
6 milyon 238 bin TL’ye ihale
edildi. Şu anda müteahhit fir-
maya 1 milyon 989 bin TL bor-
cumuz var. Selvilitepe Cemevi
ve Kültür Sanat Merkezi, 8 mil-
yon 10 bin TL’ye ihale edildi. 2
milyon 388 bin TL borcumuz

var. Son hak edişini bekliyoruz,
bitti. Ekrem Gürel Kültür Mer-
kezi ve Kadın Sığınmaevi, 35
milyon 580 bin TL’ye ihale
edildi. Şu ana kadar müteahhit
firmaya 2 milyon 650 bin TL
ödeme yapıldı. Müteahhit fir-
maya 32 milyon 929 bin TL
borcumuz var.” 

TOPlu aÇılıŞ VE TEMEl 
aTMa TÖrEni 12 OCaK 

CuMa gÜnÜ
Başkan Çetin Akın ayrıca

söz konusu projelerin toplu açı-
lış ve temel atma töreninin
Cumhuriyet Halk Partisi Genel
Başkanı Özgür Özel’in katılı-
mıyla 12 Ocak Cuma günü
saat 11.30’da Belediye Hizmet
Binası önünde yapılacağını
söyleyerek Turgutlu halkını tö-
rene davet etti. 

Başkan Çetin Akın açıkla-
masında 2023 yılı içerisinde
gerçekleştirilen projelerin yatı-
rım tutarının 226 milyon TL ol-
duğunu da ifade ederek
“Müteahhit firmalara yapacak
olduğu işlerden dolayı 40 mil-

yon 597 bin TL borcumuz var.
Ama 2023 yılında yalnızca bi-
nalara 226 milyon 732 bin TL
yatırım yaptık. Bunun yanında
bu sene 75 km ova yolu asfalt-
ladık. Asfaltlama maliyeti 226
milyon TL’nin içerisinde yok.
Bugün için kasamızda 45 mil-
yon TL var” dedi.

“DuTlu YOl PrEsTij 
CaDDEsi OlaCaK”

Başkan Çetin Akın meclis
toplantısında yaptığı açıklama-
larda Dutlu Yol’un prestij cad-
desi olacağı müjdesini de
paylaşarak “Bu ay içerisinde
gerçekleştireceğimiz ihalede
bir aksilik olmazsa, ihaleye ka-
tılım olursa Dutlu Yol’un tama-
mını prestij caddesi yapacağız.
Dutlarımızı koruyacağız, çok
şık bir cadde olacak” ifadele-
rini kullandı. 

BaŞKan aKın’Dan
isTasYOnalTı 

MaHallEsi aÇıKlaMası
İstasyonaltı Mahallesinde

sona gelinen üst yapı yeni-
leme çalışmaları ve tren garı

önündeki altyapı çalışmalarına
dair de açıklama yapan Baş-
kan Çetin Akın şu şekilde ko-
nuştu:

“Hava şartları müsait ol-
saydı şu anda İstasyonaltı
Mahallesinden çıkmış olacak-
tık. Bizim planımız buydu ama
yağmurlar maalesef bizi bir,
buçuk ay geriye attı. Biz nor-
malde yılbaşında İstasyonaltı
Mahallesinde çalışmaları ta-
mamlamayı hedefliyorduk.
Gar önünde altyapı çalışmala-
rıyla ilgili olarak ise Manisa
Büyükşehir Belediyesi ihale-
sini yaptı. 

Devlet Demiryollarının
orada bir köprü yapması bek-
leniyor. Demiryolunun altından
tüple geçilecek. Meşakkatli bir
proje olacak. Biz de eş za-
manlı gidelim diye Dutlu
Yol’da çalışmalara başlayaca-
ğız, aşağıya kadar götürece-
ğiz. Büyükşehir de girerse
artık Kısmalı Yolu’nun ve ora-
daki su birikintisinin tamamen
önüne geçmiş olacağız.” 

Turgutlu toplu açılış ve temel atma
töreni için gün sayıyor
Turgutlu toplu açılış ve temel atma
töreni için gün sayıyor

Manisa'nın verimli Sarıgöl
Ovası verdiği mahsullerle üzüm,
zeytin, sebze ve meyve üreticile-
rinin yüzünü güldürürken, bin-
lerce tarım işçisinin de yaz-kış
ekmek teknesi olmaya devam
ediyor.  

Sarıgöl Ovası'nda dört mev-
sim devam eden tarımsal faali-
yetler, üreticiye kazandırdığı gibi
tarım işçilerinin de yüzünü güldü-
rüyor. Üzüm hasadı tamamlanan
bağlardan ip kesimi, budama,
yüksek sistem bağlarda tellerin gerilmesi, budanan bağların
bağlanması, çift sürülmesi, gübreleme gibi çalışmaların son-
rasında; bağlarda filize yapılması, ölü kolların toplanması,
üzüm salkımı düzeltilmesi, ilaçlaması, sulanması gibi çalış-
malarla işçilerin mesaileri devam ediyor. Üzüm zamanı sal-
kımlar standart hale getirildikten sonra üzümlerin kesimi ve
kurutulması yılın dört mevsimi belirlenen plan dahilde tarım
işçileri tarafından yapılıyor. 

Tarım alanlarında çalışan işçilerin yıllık çalışma ücretleri
ise İlçe Ziraat Odası tarafından kurulan bir komisyon tarafın-
dan belirlenerek, işçilerin yevmiyeleri ödeniyor. Sarıgöl Zi-
raat Odası Başkanı Ali İhsan Ülgen, "Her yıl üzüm sezonu
için işçi ücretleri komisyonu kurulur ve bu komisyon tarafın-
dan bir yıllık işçi ücretleri belirlenir. Açıklanan işçi ücreti fi-
yatlarına ayrıca dayıbaşı ücreti de eklenerek ilan
edilmektedir. Sarıgöl Ovamız oldukça bereketli ve 4 mevsim
tarım faaliyetlerinin devam ettiği bir bölgedir." dedi. iHa

Sarıgöl Ovası ekmek
kapısı oldu 
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MANİSA’NIN Salihli ilçe-
sinde tarım işçilerine 2024 yı-
lında uygulanacak günlük
yevmiye belirlendi. Tarım işçi-
leri 600 ile 800 TL arasında
günlük yevmiye alacak.

Manisa’nın Salihli ilçesinde
tarım işçilerine 2024 yılında
uygulanacak günlük yevmiye
belli oldu. Tarım işçileri yapa-
cakları işe göre günlük en
düşük 600 en yüksek 800 TL

alacak. Salihli Esnaf ve Sanat-
karlar Odasının sosyal medya
hesabından paylaştığı rakam-
lara göre bağ bağlama 600
TL, küçük çapa 650 TL, büyük
çapa 700 TL olarak belirlendi. 

Kışlık sebze ve fidan dikimi
600 TL, bağ ve zeytin budama
800 TL, zeytin toplama 620 TL
olarak açıklandı. 

Ayrıca sebze meyve top-
lama işi 620 TL olarak belirle-
nirken sebze meyve yükleme
işinin ise günlük yevmiyesinin

750 TL olacağı ilan edildi. Ya-
pılan açıklamada, işçilerin yeni
ücret tarifesinin 15 Ocak 2024
tarihinden itibaren geçerli ola-
cağı belirtilirken bir sonraki
asgari ücret zammına kadar
bu fiyatların geçerli olacağı
ifade edildi. 

Öte yandan ücretlere her
işçi için 50 TL dayıbaşı ücreti
ekleneceğini ve tarım işçileri-
nin günlük çalışma saatinin de
8 saat olarak belirlendiği bildi-
rildi.

Manisa’da tarım işçilerinin
ücretleri belli oldu!
Manisa’da tarım işçilerinin
ücretleri belli oldu!

TURGUTLU Belediyesi
Meclisi Ocak Ayı aynı zamanda
2024 yılının ilk meclis toplantı-
sını gerçekleştirdi. Ocak ayı
meclis toplantısında üç ek gün-
dem maddesiyle birlikte toplam
14 madde görüşülüp karara
bağlandı.

Ocak ayı meclis toplantısı
saygı duruşu ve İstiklal Mar-
şı’nın okunmasının ardından
Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın’ın açılış konuşma-
sıyla başladı. Başkan Çetin
Akın konuşmasında, Pençe-
Kilit Harekatı’nda şehit olan 12
kahraman askeri meclis üyele-
rinin ve kamuoyunun huzu-
runda bir kez daha andı.  Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’ün Tur-
gutlu’ya gelişinin 101. yılı, üç

ayların başlangıcı ve Regaip
Kandili, 10 Ocak Çalışan Gaze-
teciler Günü’nü kutlayan Baş-
kan Akın, ocak ayı içerisinde
hayatını kaybeden isimleri de
konuşmasında andı.

DENETİM KOMİSYONU 

ÜYELERİ BELİRLENDİ

Ocak ayı meclis toplantısı-
nın birinci gündem madde-
sinde, “2023 yılı Aralık ayı
Olağan Meclis toplantısına ait
toplantı tutanağı ve Meclis ka-
rarları” görüşüldü, oy birliğiyle
kabul edildi. Gündemin ikinci
maddesinde, “Belediye Baş-
kanı Çetin Akın'ın 2024 yılına
ait senelik izin kullanımının 30
gün olarak ve Başkanın istediği
tarihlerde kullanabilmesi hu-
susu” görüşüldü, oy birliğiyle
kabul edildi. Gündemin üçüncü
maddesinde, “Belediyemizin

bir önceki yıl gelir ve giderleri
ile hesap kayıt ve işlemlerinin
denetimi için meclis üyelerin-
den gizli oyla en az 3 (üç), en
çok 5 (beş) üyeden müteşekkil
Denetim Komisyonunun, Bele-
diyemiz Meclisince oluşturul-
ması hususu” görüşüldü.
Denetim Komisyonunun 5 üye-
den oluşması oy birliğiyle kabul
edildi. Meclis üyeleri Aydın
Ercan, Mustafa Yavaş, Muham-
met Naci Tunçel, Cem Yıldıran-
can, İhsan Tuğrul Yüksel
komisyon üyeleri olarak belir-
lendi. Gündemin dördüncü
maddesinde, “Aksa Manisa
Doğalgaz A.Ş.nin 2024 yılı içe-
risinde yapacak olduğu genel
kurul toplantılarına katılmak
üzere, Turgutlu Belediyesini
temsilen Belediye Başkanı
Çetin Akın'a,  Belediye Başkan
Yardımcıları Ahmet Daşkan ve
Fırat Honaz'a yetki verilmesi
hususu” görüşüldü, oy birliğiyle
kabul edildi. Gündemin beşinci
maddesinde, “Belediyemize ait
6.Mıntıka 2686 ada 32 par-
selde yer alan Begüm Sokak
cepheli 22 no.lu işyerinin bele-
diyemizce uygun görülen kıs-
mının 3 yıllık süre ile Sınırlı
Sorumlu Turgutlu Anne Eli
Tarım Kadın Girişim Üretim ve
İşletme Kooperatifine ve daha
sonra kurulacak kadın koope-
ratiflerine tahsisine ve tahsise
ilişkin düzenlenecek protokolün

imzalanması için Belediye Baş-
kanı Çetin Akın’a yetki veril-
mesi hususu” görüşüldü, oy
birliğiyle kabul edildi. Günde-
min altıncı maddesinde,
“03.10.2023 tarih ve 115 sayılı
Meclis Kararı ile kurulan Afet
İşleri Müdürlüğü kadro ihdası
yapılmış olup 2023/12 genelge
kapsamında hazırlanmış olan
‘Afet İşleri Görevleri, Çalışma
Usul ve Esasları Hakkında Yö-
netmelik Taslağının’ kabulü hu-
susu”  görüşüldü, oy birliğiyle
kabul edildi. 

Gündemin yedinci madde-
sinde, “İlçemiz 5.Mıntıka 1872
ada 1 parsel ve çevresine yö-
nelik Belediyemiz Başkanlığı
tarafından hazırlatılan 1/1000
ölçekli uygulama İmar Planı
Değişikliği teklifinin planlama
sürecinin hızlandırılması ama-
cıyla, 1/1000 uygulama İmar
Planı yapma ve onaylama yet-
kisinin Manisa Büyükşehir Be-
lediyesine devredilmesi
hususu” görüşüldü, oy birliğiyle
kabul edildi. Gündemin seki-
zinci maddesinde, “İlçemiz
Avşar Mahallesi 2799 ada 17-
18-19-20 parseller, 3196 ada 1
parsel, 3197 ada 1 parsel,
3158 ada 1 parsel ve çevresine
yönelik Belediyemiz Başkanlığı

tarafından hazırlatılan 1/1000
ölçekli uygulama İmar Planı
Değişikliği teklifinin planlama
sürecinin hızlandırılması ama-
cıyla, 1/1000 uygulama İmar
Planı yapma ve onaylama yet-
kisinin Manisa Büyükşehir Be-
lediyesine devredilmesi
hususu” görüşüldü, oy birliğiyle
kabul edildi. Gündemin doku-
zuncu maddesi, “İlçemiz
5.Mıntıka 1630 ada 30 ve 31
parseller ile çevresinin düzen-
lenmesine yönelik onaylı
1/5000 ölçekli nazım imar pla-
nına uygun olarak, 1/1000 öl-
çekli uygulama İmar Plan
Değişikliği Dosyası Belediyemiz
Başkanlığınca hazırlatılmış olup
bahse konu plan değişikliği iş-
leminin İmar Komisyonuna ha-
valesi hususu” görüşüldü, oy
birliğiyle kabul edildi. Günde-
min onuncu maddesinde, “İlçe-
miz 5.Mıntıka 2873 ada
11-12-13 parseller sayılı taşın-
mazlara yönelik 14.11.2023
tarih 907 sayılı Manisa Büyük-
şehir Belediyesi Meclis Kararı
ile onaylanan 1/5000 ölçekli
nazım imar plan değişikliğine
uygun olarak hazırlatılmış ol-
dukları 1/1000 ölçekli Uygu-
lama İmar Plan değişikliği
dosyasının değerlendirilmek

üzere İmar Komisyonuna hava-
lesi hususu” görüşüldü, oy birli-
ğiyle kabul edildi. Gündemin on
birinci maddesinde,
“03.10.2023 tarihli ve 110 sayılı
Meclis Kararı ile onaylanan
2024 yılı Gelir Tariflerine sehven
eklenmeyen Yıkım Ruhsat
Harçlarının Gelir tarifesine ek-
lenmesi maksadıyla konunun
Tarife Komisyona havalesi hu-
susu” görüşüldü. Toplantıya
verilen aranın ardından hazırla-
nan Tarife Komisyon Raporu oy
birliğiyle kabul edildi. Günde-
min on ikinci maddesinde, “İl-
çemiz Baktırlı Mahallesi 105
Ada 18 ve 21 parsel sayılı ta-
şınmazlar üzerinde Güneş
Enerji Santrali Tesisi kurulma-
sına yönelik parsel maliklerince
hazırlatılan 1/1000 ölçekli Uy-
gulama imar planı değişikliği
teklifinin, planlama sürecinin
hızlandırılabilmesi amacıyla,
1/1000 ölçekli imar planı
yapma ve onaylama yetkisinin
Manisa Büyükşehir Belediye-
si'ne devredilmesi hususu” gö-
rüşüldü, oy birliğiyle kabul
edildi. Gündemin on üçüncü
maddesinde, “İlçemiz Baktırlı
Mahallesi 103 Ada 42 parsel
sayılı taşınmaz üzerinde Güneş
Enerji Santrali Tesisi kurulma-
sına yönelik parsel maliklerince
hazırlatılan 1/1000 ölçekli Uy-
gulama imar planı değişikliği
teklifinin, planlama sürecinin
hızlandırılabilmesi amacıyla,
1/1000 ölçekli imar planı
yapma ve onaylama yetkisinin
Manisa Büyükşehir Belediye-
sine devredilmesi hususu” gö-
rüşüldü, oy birliğiyle kabul
edildi. Turgutlu Belediyesi Ocak
Ayı Meclis Toplantısı gündemin
on dördüncü ve son maddesi
olan dilek ve temenniler bölü-
münün ardından sona erdi. 

Turgutlu Belediye Meclisi’nde yeni
yılın ilk toplantısı yapıldı

Turgutlu Belediye Meclisi’nde yeni
yılın ilk toplantısı yapıldı

TÜRKİYE Kamu-Sen Ma-
nisa İl Temsilcisi ve Türk Sağ-
lık-Sen Manisa Şube Başkanı
Aydın Akagündüz TÜİK 2023
yılının enflasyon oranları ile il-
gili açıklama yaptı. Başkan
Aydın Akagündüz enflasyon
farkı bir zam olmadığını  ka-
muoyunda memur maaşlarına
verilen enflasyon farkının zam
olduğu algısı yaratıldığını altını
cizdi.  Başkan Aydın Akagün-
düz  açıklamasına şöyle
devam etti;

"TÜİK 2023 yılının enflas-
yon oranını açıkladı. Buna
göre Aralık ayında TÜFE’nin
%2,93 artmasıyla birlikte 2023
yılının tamamında enflasyon
64,77 olarak gerçekleşti. Tem-
muz-Aralık aylarını kapsayan 6
aylık enflasyon ise %37,56
oldu. Temmuz ayında memur
maaşlarına enflasyon farkı
hariç %6 zam yapılmıştı. Hal
böyle olunca gerçekleşen en-
flasyon, memurlara maaş
zammı olarak yapılan artışın
6,3 katına ulaşmış ve memur

maaşları son altı ay içinde
31,56 puan erimiş oldu. Bu
31,56 puanlık erimenin telafisi
için memur maaşlarına ocak
ayında enflasyon farkı öde-
mesi yapılacak. Bunun üze-
rine de 2024 yılının altı aylık
zam oranı olan %15’lik bir
artış eklenecek. Ancak şunu
unutmamak gerekir ki enflas-
yon farkı bir zam değildir. Ne
yazık ki kamuoyunda memur

maaşlarına verilen enflasyon
farkının zam olduğu algısı ya-
ratılıyor." 

AKAGÜNDÜZ 

"GELİR DAĞILIMDA 

DENGE BOZULACAKTIR"

Başkan Aydın Akagündüz
"Aralık 2023 itibarı ile orta-
lama memur maaşı sosyal
yardımlar da dahil edildiğinde
25 bin 500 TL düzeyindeydi.
Buna göre memur maaşları

geride kalan 6 ayda aylık 8 bin
47 TL eridi. Ocak ayında yapı-
lacak enflasyon farkı ödemesi
işte bu erimeyi telafi etmeye
yönelik olacak.Böylece
memur maaşları 2024 yılının
ilk 6 ayı için yalnızca %15
zamlanacak. Her dönem ya-
şanan bir gerçek var ki, o da
memur maaşlarına yapılacak
artışların enflasyon hedefinin
bile gerisinde kalmaya devam

etmesidir. Buna göre toplu
sözleşme görüşmeleri sonu-
cunda kararlaştırılan maaş ar-
tışları bir zam olmaktan
çıkmış, yalnızca enflasyon
ödemesi haline gelmiştir. Bu
da kamu çalışanları ve emekli-
lerin maaşlarındaki erimenin
sürekliliği anlamına gelir.
Böyle bir maaş po-
litikası memur ve
emeklilerimizin
bütçelerinde
onarılmaz
açıklar yarat-
maktadır.
Türkiye
Kamu-Sen
olarak daima
kamu çalışanla-
rına ve emeklile-
rine piyasa
gerçekleriyle örtüşen
maaş zammı yapılması gerek-
tiğini ifade ediyoruz. Kamu
görevlilerimizin alım gücünün
yükseltilmesi için gerçek en-
flasyonun üzerinde bir artış
yapılması ve buna ek olarak
refah payı verilmesinin zorunlu
olduğunu vurguluyoruz. Daha

önce de ifade ettiğimiz üzere
maaşlar erirken 6 ay boyunca
izleyip bu süre sonunda telafi
etmenin çalışan bütçesine bir
faydası olmamaktadır. Çözüm,
memur maaşlarına yapılacak
zammın üzerine mutlak su-
rette en az 10 puanlık bir refah

artışından geçmektedir.
Aksi halde ülke ekono-

misi büyürken
memur ve emekli-
nin pastadan al-
dığı pay sürekli
düşecek, gelir
dağılımında
denge bozula-
caktır.Gelir dağı-

lımında dengeyi
sağlamanın ve

alım gücünü gerçek
anlamda yükseltmenin

yolu memurlarımıza yapılacak
artışa ilave olarak %10 refah
payı vermektir.

Yetkililer kamu çalışanlarının
bu feryadına duyarsız kalma-
malı ve refah payı ile kamu çalı-
şanlarının alım gücünü
desteklemelidir" ifadeleri kulla-
nıldı.

Başkan Akagündüz "Refah payı ödemesi şart oldu"
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Cansu MERİÇ

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından Salihli ilçe
merkezinde yürütülen sıcak as-
falt çalışmaları tamamlandı.
Site ve Kurudere caddelerin-
deki asfalt çalışmalarının aka-
binde yürütülen yol çizgi
çalışmalarıyla caddeler yepyeni
bir görünüme kavuşurken, Sa-
lihlili vatandaşlar yapılan çalış-
malar nedeniyle Manisa
Büyükşehir Belediyesine ve

Başkan Cengiz Ergün’e teşek-
kür etti.

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından Salihli Beledi-
yesi önünde bulunan Kurudere
Caddesi ile devamındaki Site
Caddesi üzerinde başlatılan
sıcak asfalt çalışmaları tamam-
landı. 

Caddelerde, zeminlerdeki
bozulmalar sebebiyle ilk olarak
asfalt kazıma işlemi gerçekleş-

tirildi. Ardından 1500 metrelik
güzergahta, 21 bin metrekarelik
alanda sıcak asfalt çalışmaları
yapıldı. Sıcak asfalt çalışmaları-
nın tamamlanmasıyla birlikte
de hızla yol çizgi çalışmaları ya-
pılarak, caddelerin trafiğe açıl-
ması sağlandı. Çalışmalarla
caddeler yepyeni bir görünüme
kavuşurken, Salihlili vatandaş-
lar yapılan çalışmalar nedeniyle
Manisa Büyükşehir Belediye-
sine ve Başkan Cengiz Ergün’e
teşekkür etti.

1500 METRELiK
gÜZERgaHTa 21 Bin 

METREKaRELiK asFaLT 
ÇaLIŞMasI

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Cengiz Ergün ön-
cülüğünde il genelinde
Manisalıların ihtiyacı olan çalış-
maları bir bir hayata geçirdikle-
rini belirten Manisa Büyükşehir
Belediyesi Fen İşleri Dairesi
Başkanı Uğur Topkaya, “Salihli
ilçemiz merkezindeki Site ve
Kurudere caddeleri, kullanım
ve zaman nedeniyle yıpran-

mıştı. Başkanımız Sayın Cengiz
Ergün’ün talimatıyla burada
hızla çalışma başlattık. 1500
metrelik güzergahta 21 bin
metrekarelik asfalt çalışması
gerçekleştirdik. Yol çizgi çalış-
malarının da tamamlanmasıyla
birlikte caddelerimizi yenilenen
yüzüyle Salihlili hemşehrilerimi-
zin hizmetine sunduk. Hayırlı
olsun” diye konuştu. 

Haber merkezi

Salihli Site ve Kurudere Caddeleri
yepyeni görünüme kavuştu
Salihli Site ve Kurudere Caddeleri
yepyeni görünüme kavuştu

TuRguTLu Belediyesi
Ocak Ayı Meclis Toplantısında
kadın kooperatiflerine önemli
destek geldi. Buna göre Tur-
gutlu Belediyesi 100. Yıl Cum-
huriyet Çarşısı’ndaki 22 no.lu iş
yerinin 3 yıl süre ile kadın koo-
peratiflerine tahsisine yönelik
Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın’a protokol imzalama
yetkisi verildi. 

Turgutlu Belediyesi Ocak

Ayı Meclis Toplantısının gün-
dem maddelerinden bir tanesi
Turgutlu’da faaliyetlerini sürdü-
ren “Sınırlı Sorumlu Turgutlu
Anne Eli Tarım Kadın Girişim
Üretim ve İşletme Kooperatifi”
ile daha sonra kurulacak kadın
kooperatiflerine yer tahsisi sağ-
lanmasına yönelik oldu. “Bele-
diyemize ait 6.Mıntıka 2686
ada 32 parselde yer alan
Begüm Sokak cepheli 22 no.lu

işyerinin belediyemizce uygun
görülen kısmının 3 yıllık süre ile
Sınırlı Sorumlu Turgutlu Anne
Eli Tarım Kadın Girişim Üretim
ve İşletme Kooperatifine ve
daha sonra kurulacak kadın
kooperatiflerine tahsisine ve
tahsise ilişkin düzenlenecek
protokolün imzalanması için
Belediye Başkanı Çetin Akın’a
yetki verilmesi hususu” ifadele-
rinin yer aldığı söz konusu gün-

dem maddesi oy birliğiyle
kabul edildi. 

“KaDInLaR gÜÇLEnsin
isTiYORuZ”

Kadınların güçlenmesi, aile
ekonomisine katkı sunmalarını
destekleme amacında oldukla-
rını ifade eden Turgutlu Bele-
diye Başkanı Çetin Akın,
Turgutlu’da yaşayan kadınlara
önemli bir çağrıda da buluna-
rak şunları söyledi:

“Turgutlu Belediyesi 100.
Yıl Cumhuriyet Çarşısı’nda 20
adet iş yerini sattık. 2 adet iş
yerini de arsa payı olarak be-
lediyemize ayırdık. Söz ko-
nusu iş yerlerinde alan çok
büyük, 900 m2’lik bir alan.
Turgutlu’da yaşayan bütün ka-
dınlara çağrımızdır; kooperatif
kursunlar, kurdukları koopera-
tifleri de bu şekilde destekle-

yelim istiyoruz. Sonrasında
kurulacak kooperatiflere de
kapımız açık. Yalnızca salça,
makarna, reçel değil; bunun
yanında farklı işler yapabile-
cek olan kadınlar varsa koo-
peratifi kursunlar biz satış
reyonu verelim. Orası 7/24
yaşar bir hal alsın, kadınlar
güçlensin istiyoruz açıkçası.
Niyetimiz budur. İnşallah ama-
cımıza ulaşırız hem üreten ka-
dınların sayıları artar hem de
aile ekonomilerine katkı sunar-
lar tek derdimiz bu. Eski Ma-
nisa Yolu cepheli belediyemize
ait yerde de hayvancılıkla ilgili
olabilir kooperatif kurma, ya
da süt toplama/dağıtım mer-
kezi gibi projesi olan arkadaşı-
mız varsa bu iş yerimizi de bu
amaçla değerlendirebiliriz.
Söz konusu iki iş yerini Tur-

gutlu’nun hayrına olacak iş-
lerde kullanmak istiyoruz.”

“BaŞKanIMIZ ÇETin 
aKIn KOOPERaTiFiMiZE 
YER KOnusunDa BiZE 

ÇOK DEsTEK OLDu”
Sınırlı Sorumlu Turgutlu

Anne Eli Tarım Kadın Girişim
Üretim ve İşletme Kooperatifi
Başkanı Nuray Çiçek ise “Yer
konusunda yaklaşık bir buçuk
yıldır süren bir mücadelemiz
var. 

Başkanımız Çetin Akın ile
daha önce görüşmüştük. Bu
süreçte bize çok destek oldu.
Kadınların bir arada üretim ya-
pabileceği, birçok belediye ve
kuruma örnek olabilecek bir iş
olarak düşünüyoruz.  Tüm
meclis üyelerimize de ayrıca te-
şekkür ediyoruz” diye konuştu.
Haber merkezi

Turgutlu Belediyesi’nden üreten
kadınlara önemli destek 

Turgutlu Belediyesi’nden üreten
kadınlara önemli destek 

Manisa ve ilçelerde bulu-
nan plaka basım atölyelerinde
karekodlu plakalar basılmaya

başlandı.  1 Ocak 2024 tarihin-
den itibaren geçerli olan yeni
uygulama, yeni satılan veya
devredilen araçlar için tescil iş-
lemi sonrası çıkartılacak mo-

torlu taşıt plakalarının kare-
kodlu hale getirilmesini içeriyor. 

Manisa Şoförler ve Otomo-
bilciler Esnaf Odası Başkanı
Salih Karaağaç,  araç plakala-
rında yeni yıl itibarıyla karekod
uygulamasına geçildiğini be-
lirtti. Karaağaç, “Yeni bütün
plakalarda karekod ve seri
numarası olacak. Basılan plaka
Emniyet Genel Müdürlüğü sis-
teminde görülecek. Buradaki
amaç sahte plakanın önüne
geçilmesidir. Bu uygulama
sahte plaka kullanımını engelle-
yecek. Her plakada üretildiği
tarih, seri numarası ve üretim
yeri gibi bilgiler elektronik or-
tama kaydedilecek. Böylece
plaka takibi ve kontrolü daha
sağlıklı bir şekilde yapılabile-

cek. Bu yenilik ve uygulama
trafik güvenliğini sağlayacak. ”
dedi. 

saHTE OLaRaK 
ÜRETiLEn PLaKaLaR 

aRTIK DEVRE DIŞI 
KaLaCaK

Yapılan değişiklikle TŞOF
tarafından üretilen ve odalar ta-
rafından basılan plakaların 1
Ocak 2024’ten itibaren karekod
seri numarasına sahip şekilde
işlem görmeye başladığını Tür-
kiye Şoförler ve Otomobilciler
Federasyonu (TŞOF) Genel
Başkanı Fevzi Apaydın,  “Bu
yenilik plakaların federasyonu-
muz tarafından üretilip üretil-
mediğini takip etmek için yeni
bir otomasyon sistemi kurul-
masını gerektirmiştir. Bu oto-
masyon sistemi sayesinde
üretilen her bir plakanın üre-
time girdiği andan, muhata-
bına teslim edilinceye kadar

federasyonumuz çatısı altında
geçen yaşam döngüsü her
aşamada takip edilecek ve
kayıt altına alınacaktır. Plaka-
nın hangi seri numarası ile ne
zaman üretildiği, hangi odaya
gönderildiği gibi bilgiler elek-
tronik ve otomatik olarak üre-
tilecek ve ilgililerin kullanımına
açılacaktır. Bu işlemler yapılır-
ken, Karayolları Trafik Kanu-
nun 131. Maddesi ile
federasyonumuza verilen gör-
evin eksizsiz yerine getiril-
mesi, plaka basım sisteminde
görev alan personelimizin hu-
kuki güvence altına alınması,
yapılan maddi hataların önlen-
mesi sağlanmış olacak ve en
önemlisi de sahte olarak üreti-
len plakalar artık devre dışı
kalacaktır.”

Plakalarda karekod uygulaması resmen başladı

Manisa Büyükşehir Belediyesi Muhtarlık İşleri Dairesi
Başkanlığı ekipleri, Yunusemre ilçesine bağlı Kayapınar, Em-
lakdere, Gürle ve Evrenos mahalle muhtarlarını ziyaret etti.
Muhtarlar ile yapılan çalışmalar hakkında fikir alışverişinde bu-
lunulan ziyaretlerde, Büyükşehir Belediyesinin hediyesi olan
mahalle krokileri muhtarlara teslim edildi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Muhtarlık İşleri Dairesi Baş-
kanlığı ekipleri, Yunusemre ilçesine bağlı Kayapınar Mahallesi
Muhtarı Reis Eren, Emlakdere Mahallesi Muhtarı Osman Yeşil-
çayır, Gürle Mahallesi Muhtarı İsmail Garip ve Evrenos Mahal-
lesi Muhtarı Osman Hayri Şensoy’u ziyaret etti. Ziyaretlerde
Manisa Büyükşehir Belediyesi ve MASKİ Genel Müdürlüğü ta-
rafından yapılan çalışmalar istişare edildi. Muhtarların talepleri
alınarak ilgili dairelere bilgi verildi. Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün’ün selamlarını ileten ekipler, Büyükşehir
Belediyesinin hediyesi olan mahalle krokilerini de muhtarlara
teslim etti. Mahalle muhtarları da yapılan ziyaretlerden mem-
nuniyet duyduklarını belirterek, teşekkür etti. Haber merkezi

Büyükşehirden 4 mahalle
muhtarına ziyaret
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PİYASALARDA SON DURUM MANİSA TİCARET BORSASI 
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ÇEKİRDEKSİZ KURU ÜZÜM
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SAYFA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisaolaygazetesi.com

www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

04 Ocak 2024 PerşembeSayı: 5665

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Memur ve emeklinin maaş zammı belli oldu

Cansu MERİÇ
TÜRKİYE İstatistik Kuru-

mu'nun aralık ayı ve yıl sonu
enflasyon oranlarını açıklama-
sıyla milyonlarca memur ve
memur emeklisinin zam oranını
belirleyecek olan 6 aylık enflas-
yon farkı belli oldu. Buna göre
Tüketici Fiyat Endeksi, Aralık
2023'te aylık bazda yüzde
2,93, yıllık bazda yüzde 64,77
oldu.

MEMUR VE MEMUR 
EMEKLİSİ YÜZDE 

49,25 ZAM ALACAK
Temmuz, ağustos, eylül,

ekim ve kasım aylarını içeren 5
aylık dönemde enflasyon 33,65
olarak hesaplanmıştı. TÜİK ta-
rafından açıklanan yüzde
2,93’lük aralık ayı enflasyon
oranı da 5 aylık enflasyon oran-
larına eklenince memur ve
emeklilerin zam oranını belirle-
yecek 6 aylık enflasyon oranı
yüzde 37,57 olarak gerçekleşti.
Enflasyon oranlarına ek olarak
verilen yüzde 15 toplu söz-

leşme zammı ile birlikte memur
ve memur emeklilerinin yüzde
49,25 oranında zam alacağı ke-
sinleşti.

EN DÜŞÜK MEMUR
MAAŞI 32 BİN 960 

LİRA OLDU
Enflasyon oranları ve toplu

sözleşme şartları doğrultu-
sunda yüzde 49,25 zam alacak
memurların en düşük maaşı 32
bin 960 lira, en düşük memur
emeklisi maaşı 14 bin 742 lira
oldu. SSK, Bağ-Kur ve tarım
emeklilerine ise refah payı hariç
en az yüzde 37,57 oranında
zam yapılacağı kesinleşti. 

KALEM KALEM 
MEMUR MAAŞLARI
Zam oranlarına göre,

memur maaşı tablosu da şekil-
lenmiş oldu. 2024 yılında kamu
sektöründe çalışan birçok

meslek grubunun maaşlarına
yapılan güncellemeler belli
oldu. 

En düşük memur maaşı
22.017 TL'den 32.860,37 TL'ye
yükseltildi. Şube müdürü (1/4)
maaşı 32.451 TL'den
48.433,11 TL'ye, memur (Li-
sans 9/1) maaşı 22.938 TL'den
34.234,965 TL'ye, uzman öğ-
retmen (1/4) maaşı 29.538
TL'den 44.085,465 TL'ye, öğ-
retmen (1/4) maaşı 26.654
TL'den 39.781,095 TL'ye, baş-
komiser (3/1) maaşı 32.626
TL'den 48.694,30 TL'ye, polis
memuru (8/1) maaşı 29.525
TL'den 44.066,625 TL'ye, hem-
şire (Lisans 5/1) maaşı 26.440
TL'den 39.461,7 TL'ye, profe-
sör (1/4) maaşı 48.124 TL'den
71.825,07 TL'ye, vaiz (1/4)
maaşı 27.620 TL'den
41.222,85 TL'ye yükseltildi. 

KIDEM TAZMİNATI 
BELLİ OLDU

Enflasyonun açıklanmasıyla
birlikte kıdem tazminatı da belli
oldu. Geçen yılın temmuz-ara-
lık döneminde 23 bin 489 lira
olan kıdem tazminatı tavanı,
2024 yılı ocak-haziran döne-
minde 35 bin 057 lira olarak
uygulanacak. Kıdem tazminatı
tavanı, memur maaş katsayı-
sındaki artışa bağlı olarak gün-
cellenmektedir.

Bu değişiklik, brüt ücreti 35
bin 057 liranın üzerinde olan ve
kıdem tazminatı almaya hak
kazanan çalışanları etkileyecek.
Kıdem tazminatı, herhangi bir
iş sözleşmesinin kıdem tazmi-
natını gerektiren bir nedenle
feshedildiğinde, çalışılan her
tam yıl için 30 günlük brüt ücret
tutarında ödenen bir hak olarak
bilinir. Bir yıldan artan süreler
de oranlanarak hesaplamaya
dahil edilmektedir.

2024 BEDELLİ ASKERLİK 
ÜCRETİ 182 BİN 608 TL

2024 yılında geçerli olacak
bedelli askerlik ücreti, memur
maaş zammı oranlarına göre
belli oldu. Bedelli askerlik üc-
reti, yüzde 49.25 zam ile birlikte
182 bin 608 TL'ye yükselecek.

Türkiye İstatistik Kuru-
mu'nun (TÜİK) aralık ayı enflas-
yon verilerini açıklamasıyla
birlikte bedelli askerlik ücretleri
de belli oldu. Bedelli askerlik
tutarı, geçmişte yapılan düzen-
leme ile memur maaş katsayı-
sındaki orana sabitlenmişti.
2024 yılında geçerli olacak be-
delli askerlik ücreti, memur
maaş zammı oranlarına göre
belli oldu. Memur ve memur
emeklisinin alacağı zam oranı
yüzde 49.25 oldu Böylece be-
delli askerlik ücreti ne yapıla-
cak zam, bu oranda olacak.
Buna göre 122 bin 351 lira olan
bedelli askerlik ücreti, yüzde
49.25 zam ile birlikte 182 bin
608 TL'ye yükselecek

2023 yılı enflasyonu yüzde 64,77 oldu
TÜKETİCİ fiyat endeksi, Aralık

ayında yıllık bazda yüzde 64,77,
aylık bazda yüzde 2,93 olarak
açıklandı.

Türkiye İstatistik Kurumu
(TÜİK), 2023 yılı Aralık ayı enflas-
yon verilerini açıkladı. Buna göre,
tüketici fiyat endeksindeki (TÜFE)
değişim 2023 yılı Aralık ayında bir
önceki aya göre yüzde 2,93, bir
önceki yılın Aralık ayına göre
yüzde 64,77, bir önceki yılın aynı
ayına göre yüzde 64,77 ve on iki
aylık ortalamalara göre yüzde
53,86 olarak gerçekleşti.

Bir önceki yılın aynı ayına göre
en az artış gösteren ana grup
yüzde 40,39 ile konut oldu. Buna
karşılık, bir önceki yılın aynı ayına
göre artışın en yüksek olduğu ana
grup ise yüzde 93,24 ile lokanta
ve oteller oldu.

Ana harcama grupları itibarıyla
2023 yılı Aralık ayında bir önceki
aya göre en az artış gösteren ana
grup yüzde -1,33 ile giyim ve
ayakkabı oldu. Buna karşılık,
2023 yılı Aralık ayında bir önceki
aya göre artışın en yüksek olduğu
ana grup ise yüzde 5,30 ile eğ-
lence ve kültür oldu.

ÖZEL KAPSAMLI TÜFE 
GÖSTERGESİ (B) YILLIK 
YÜZDE 68,02, AYLIK 
YÜZDE 2,39 OLDU
İşlenmemiş gıda ürünleri,

enerji, alkollü içkiler ve tütün ile
altın hariç TÜFE'deki değişim,
2023 yılı Aralık ayında bir önceki
aya göre yüzde 2,39, bir önceki
yılın Aralık ayına göre yüzde
68,02, bir önceki yılın aynı ayına
göre yüzde 68,02 ve on iki aylık
ortalamalara göre yüzde 58,58
olarak gerçekleşti.

Yİ-ÜFE YILLIK YÜZDE 
44,22, AYLIK YÜZDE 1,14 
ARTTI
Yurt İçi Üretici Fiyat Endeksi

(Yİ-ÜFE) Aralık ayında bir önceki
aya göre yüzde 1,14, bir önceki
yılın Aralık ayına göre yüzde
44,22, bir önceki yılın aynı ayına
göre yüzde 44,22 ve on iki aylık
ortalamalara göre yüzde 49,93
artış gösterdi.

SANAYİNİN DÖRT ANA 
SEKTÖRÜNDEN İMALAT 
ENDEKSİ YILLIK YÜZDE 
53,68 ARTTI
Sanayinin dört sektörünün yıl-

lık değişimleri; madencilik ve taş

ocakçılığında yüzde 65,59 artış,
imalatta yüzde 53,68 artış, elek-
trik, gaz üretimi ve dağıtımında
yüzde 29,69 azalış, ve su temi-
ninde yüzde 66,97 artış olarak
gerçekleşti.

Ana sanayi gruplarının yıllık
değişimleri; ara malında yüzde
47,72 artış, dayanıklı tüketim ma-
lında yüzde 60,07 artış, dayanık-
sız tüketim malında yüzde 64,37
artış, enerjide yüzde 1,69 azalış
ve sermaye malında yüzde 65,07

artış olarak gerçekleşti.
SANAYİNİN DÖRT ANA 
SEKTÖRÜNDEN İMALAT 
ENDEKSİ AYLIK YÜZDE 
2,00 ARTTI
Sanayinin dört sektörünün

aylık değişimleri; madencilik ve
taş ocakçılığında yüzde 2,00 artış,
imalatta yüzde 2,00 artış, elektrik,
gaz üretimi ve dağıtımında yüzde
11,40 azalış ve su temininde
yüzde 7,34 artış olarak gerçek-
leşti.

Ana sanayi gruplarının
aylık değişimleri; ara ma-
lında yüzde 2,54 artış,
dayanıklı tüketim malında
yüzde 

2,50 artış, dayanıksız
tüketim malında yüzde
2,23 artış, enerjide yüzde
6,63 azalış ve sermaye
malında yüzde 2,27 artış
olarak gerçekleşti.

YILLIK Yİ-ÜFE'YE 
GÖRE 7 ALT 
SEKTÖR DAHA 
DÜŞÜK, 22 ALT 
SEKTÖR DAHA 
YÜKSEK DEĞİŞİM 
GÖSTERDİ
Yıllık azalış gösteren

tek alt sektör yüzde
29,69 ile elektrik, gaz,
buhar ve iklimlendirme
oldu. 

Kayıt hizmetleri yüzde
70,67’ya yükseldi. 

AYLIK Yİ-ÜFE'YE 
GÖRE 8 ALT 
SEKTÖR DAHA 
DÜŞÜK, 21 ALT 
SEKTÖR DAHA 
YÜKSEK DEĞİŞİM 
GÖSTERDİ
Aylık en yüksek azalış;

yüzde 11,40 ile elektrik,
gaz, buhar ve iklimlen-
dirme, yüzde 3,63 ile kok
ve rafine petrol ürünleri,
yüzde 2,27 ile ham petrol
ve doğal gaz alt sektörle-
rinde gerçekleşti. 

Buna karşılık temel
eczacılık ürünleri ve müs-
tahzarları yüzde 7,35, su
ve suyun arıtılması ve da-
ğıtılması yüzde 

7,34, giyim eşyası
yüzde 4,30 ile endeksle-
rin en fazla arttığı alt sek-
törler oldu.

İHA

BAKAN Kacır, ihracat ki-
logram birim değerinin
yüzde 8,8 yükseldiğini
bildirdi

Sanayi ve Tekno-
loji Bakanı Mehmet
Fatih Kacır, dış tica-
ret açığının, 2022'ye
göre yüzde 3,2 ora-
nında gerilediğini be-
lirterek, "İhracatımızın
kilogram birim değeri
yüzde 8,8’lik yükselişle
1,6 dolara çıktı." ifadesini kul-
landı.

Sosyal medya hesabından
2023 yılı ihracat rakamlarını de-
ğerlendiren Bakan Kacır, şunları
kaydetti:

"2023 yılı ihracatımız 255 mil-
yar 809 milyon dolara ulaşarak

Cumhuriyet tarihimizin
rekorunu kırdı. 

Dış ticaret açı-
ğımız, geçen yıla
göre yüzde 3,2
oranında geri-
ledi. 

İhracatımızın
kilogram birim
değeri yüzde

8,8’lik yükselişle
1,6 dolara çıktı.

Milli Teknoloji Ham-
lesi ile ihracatımızın de-

ğerini yükseltmeye devam
edeceğiz. 

Küresel üretim üslerinden biri
olan 

Türkiye sanayisi, ihracatımı-
zın lokomotifi olmayı sürdüre-
cek." AA

Ihracat kg birim değeri yükseldi

Türkiye İstatistik Kurumu’nun (TÜİK) aralık ayı
enflasyon oranlarını açıklamasıyla 6 aylık enflas-
yon oranı yüzde 37,57 oldu. Memur ve memur
emeklisi yüzde 49,25 zam aldı, SSK ve Bağ-Kur
emeklileri ise en az 37,57 zam almayı garantiledi.



4 Ocak 2024 Perşembe GÜNCEL 9

Edirne Mevlevihanesi restorasyon geçiriyor

Yol ayrımına geldiğinizi hissettiğinizde bunu görmezden gel-
memelisiniz. Aynı doğrultuda yürüyebilmenin, sadece para
kazanmayı değil kendinizi daha iyi ve özgür hissetmenizi de
mümkün kılacağını unutmayın.

Gündelik işlerinizi yaparken buna etki eden faktörleri ve insan-
ları da gözardı etmemelisiniz. Hayatınıza her şey şekil verebilir.
Günün sonunda rahatsızlık duyacağınız bir şekille karşılaşma-
mak için ihtiyaçlarınızı bilerek ilerlemeniz faydalı olacaktır.

Doğru zaman ve üslubu yakaladığınızda, bunun zara-
rını değil faydasını görebilirsiniz. Sevdiğiniz insan ya
da aileniz/çocuklarınızla bir konuda ortak karara var-
mak adına iyi bir gün olabilir.

Evinizin fiziksel koşullarından memnun değilseniz nasıl bir
değişim yapacağınızı düşünebilirsiniz. Maddi imkanlarını-
zın elverdiği ölçüde bazı yenilikler yapmak burada geçir-
diğiniz zamanın kalitesini de arttıracaktır.

Aynı fikirde olmadığınız kişilerle zıtlaşmamak için say-
gıda kusur etmemeye çalışabilirsiniz. Birine ya da bir
şeye olan bağlılığınızı bu fikir üzerinden yeniden de-
ğerlendirmelisiniz.

İş bulma, mevcut işi geliştirme, destek alma ya da ortaklıkları
bozma noktasında önemli bir gün olabilir. Hayatınızı kazanmak
uğruna kendinizi, emeğinizi göz göre göre kaybedeceğiniz or-
tamlardan ve uğraşlardan uzak durmaya dikkat edin.

Bakım, estetik, giyim, diyet gibi konular belli bir ölçüde
kendinizi daha iyi hissetmenizi sağlayabilir. Ancak duy-
gusal sıkıntılarınızı fiziksel uğraşlarla bastırmadığınızdan
emin olmalısınız. 

Geçmişin yükünü bırakmayı öğrenmekle bunu uygula-
mak farklıdır. Bugün hala etkisinde olduğunuz duyguları
ve olayları düşünerek bu farkı daha net görebilirsiniz.
Yeni bir günü eski günlerin gölgesinde bırakmayın.

Yakın arkadaş olarak seçtiğiniz kişilerle olan iletişiminize
bakabilirsiniz.  Zoraki bir bağlılığın sizi zorluklarla sınaya-
cağını unutmamalı, kendinizi veya karşınızdaki kişileri bu
bağın esiri haline getirmemelisiniz.

Size uymayacağını düşündüğünüz planların, insanların uza-
ğında kalmayı tercih edebilirsiniz. Bunun önyargıdan değil
daha önceki tecrübelerinizden ileri geldiğini ifade ettiği-
nizde çevrenizin sizi anlaması daha kolay olacaktır.

Bugün kenara attığınız ve hala bir yerlerden size doku-
nan durumları gündeme getirin, gerektiği noktada hu-
kuki ya da psikolojik destek alarak sorunları çözmeye
çalışın.

Baskı ve onaylanma dürtüsü sizi her seferinde yorgun düşü-
rüyor. Buna bir son vermek için bir felaket yaşamanız gerek-
mez. Bir hayata çekingenliğin ya da özgüvenin yön vermesi
arasındaki farkı, deneyimle öğrenebilirsiniz.

edirne'de, 15. yüzyılda 2. Murat döneminde
yaptırılan Edirne Mevlevihanesi'nin rölöve, restitüs-
yon ve restorasyonu için Valilik tarafından talimatı
verilen projenin hazırlıkları devam ediyor.

Osmanlı döneminde Konya ve İstanbul mevlevi-
hanelerinden sonra en büyük üçüncü mevlevihane
olan yapı, Edirne Valiliği öncülüğünde ihya edilecek.

Trakya Üniversitesi Roman Dili ve Kültürü Araştır-
maları Enstitüsü Dr. Öğr. Üyesi Hasan Ali Cengiz, AA
muhabirine, Edirne Mevlevihanesi'nin kent için
önemli bir değer olduğunu söyledi.

Kentteki Osmanlı yapıları üzerine araştırmalar
yapan Cengiz, Muradiye Camisi'nin kuzey tarafında
yer alan mevlevihanenin bugüne ulaşamadığını ifade
etti.

Osmanlı döneminde uzun yıllar kullanılan yapının
zaman için harap hale geldiğini anlatan Cengiz, "Ta-
rihi kaynaklara göre 1938 yılında Trakya Umumi Mü-
fettişi General Kazım Dirik tarafından harap hale
gelen yapı tamamen yıktırılıyor. Ön tarafında yer alan
türbede bulunan mezarlar güney tarafa naklediliyor."
dedi.Cengiz, eser hakkında detaylı bilgiye, 1752
Edirne Depremi'nden sonraki onarım defteri kayıt-
ları, yapılan çizimler ve tarihi kaynaklardan ulaşıldı-
ğını dile getirdi.

Mevlevihanenin en büyük yapısının 21 odadan
oluşan 2 katlı Şeyh Konağı olduğunu anlatan Cen-
giz, şunları kaydetti:

"Bu konağın kapısında 'Medet ya Hz. Mevlana'
yazıyor. Ön tarafında büyük bir semahane var. Batı
tarafında derviş odaları, çilehane ve zengin bir kü-
tüphane bulunuyor. Yapının doğu tarafında ise aşevi
ve fırının bulunduğu imarethane var. Özellikle bura-
daki dervişlerin yemek ihtiyacını karşılamasının ya-
nında caminin minaresinin gölgesinin eriştiği yerdeki
kişilerin ekmek ihtiyacı buradan karşılanıyor. Bu-
günkü pide tarzında bir ekmek çeşidi olan fodula ek-
meği dağıtılıyor. Perşembe günleri de ikram
yapıldığını tarihi kaynaklardan görüyoruz."

Cengiz, mevlevihanenin, ihyası tamamlandığında
önemli bir çekim merkezi olacağını belirtti.

Mevlevihaneye çok sayıda ziyaretçi gelmesini
beklediklerini aktaran Cengiz, "Mevlevihane Konya
ve İstanbul'dan sonra üçüncü en büyük mevlevi-
hane. Osmanlıya 92 yıl başkentlik yapan Edirne'de,
böyle büyük bir yapının ayağa kaldırılması, payitaht
Edirne'ye yakışır. Burasının turizm açısından çekim
merkezi olacağını düşünüyorum. Burası ayağa kaldı-
rıldığında önemli bir yer haline gelecek. Yıl içerisinde
belirli günlerde semah törenlerinin yapılmasıyla geç-
mişi yad edebiliriz." diye konuştu.

Tarihi kaynaklara göre, 15. yüzyılda 2. Murat
Cami Külliyesi'nde caminin kuzeyine yaptırılan
ahşap mevlevihane, tekke binaları, harem dairesi,
semahane, dede odaları ve kütüphaneden oluşu-
yordu. Mevlevi dervişlerinin, öğrencilerin ve misafir-
lerin yemek ihtiyacının karşılandığı imarethanede ise
cami minaresinin gölgesinin düştüğü yere kadar
olan evlere her gün ekmek, perşembe günleri de
pilav ve zerde ikram edilirdi. Edirne Mevlevihanesi,
1925 yılında bir süre ilkokul olarak hizmet verdi, ar-
dından Trakya Umumi Müfettişi General Kazım Dirik
tarafından yıktırıldı. Caminin haziresinde mevleviha-
nenin ilk şeyhi Celalettin Çelebi, ikinci şeyhi Cema-
leddin Çelebi, tekke şeyhlerinden Mehmet Arif Dede,
Osman Dede, Şair Neşati Dede, Seyyid Mahmut
Dede, Mehmet Emin Dede, Ali Eşref Dede ve son
şeyh Süleyman Dede'nin mezarları yer alıyor. aa

maniSa Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz
Ergün öncülüğünde,
2013 yılından bu yana
sürdürülen ‘Haydi Kadın-
lar Manisa’ya’ Projesi
kapsamında Demircili Ka-
dınlar Manisa’da ağır-
landı. 84 Demircili kadın,
Manisa’nın tarihi, kültürel
ve turistik değerlerini ya-
kından gören kadınlar,
kendilerini Manisa’da
konuk eden Başkan Cen-
giz Ergün’e de teşekkür
ettiler. 

Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz

Ergün'ün başlattığı 2013
yılından beri düzenlenen
‘Haydi Kadınlar Mani-
sa’ya’ Projesi kapsa-
mında Demircili Kadınlar
Manisa’da ağırlandı.Proje
kapsamında Demirci’de
yaşayan 84 kadın Mani-
sa’nın tarihi, doğal ve tu-
ristik güzelliklerini ‘Haydi
Kadınlar Manisa’ya’ Pro-
jesi kapsamında gezdi.
Şehzadeler ilçesinde bu-
lunan Masal Park’ta Ma-
nisa Büyükşehir
Belediyesi Başkan Danış-
manı Nursel Ustamehme-
toğlu, Daire Başkanları

Fırat Özcan, Onur Pabuç-
çuoğlu, Sibel Alkın Ke-

dersiz ile Sosyal Hizmet-
ler Dairesi Başkanlığı yet-
kilileri ve rehber
tarafından karşılanan De-
mircili kadınlar, ilk olarak
Masal Park’ı gezdi. Ardın-
dan Tıp Tarihi Müzesi ile
Sultan Cami’ni gezen ka-
dınlar, akabinde Mimar Si-
nan’ın Manisa’daki tek
eseri olan Muradiye
Cami’ni ziyaret etti. Mevl-
evihane ziyaretlerinin ar-
dından öğle yemeği için
MASKİ Genel Müdür-
lüğü’nde ağırlanan kadın-
lar öğleden sonra da gezi
programına devam ettiler.

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından şehre ka-
zandırılan Çanakkale
Şehitler Anıtı ve Atatürk
Sergi Salonu, Atatürk
Gençlik Merkezi ve Ata-
türk Kent Parkı’nı da
gezen Demircili kadınlar,
Manisa’ya hayran kaldı.
Proje ile Manisa’nın tarihi,
kültürel ve turistik değerle-
rini yakından gördüklerini
belirten kadınlar, kendile-
rini Manisa’da konuk eden
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesine ve Başkan Cen-
giz Ergün’e teşekkür
ettiler. haber merkezi

Demircili kadınlar Manisa’da

YunuSemre Beledi-
yesi, bünyesinde kurduğu
ikinci el eşya mağazasında
bağışlanan eşyaların bakı-
mını yaparak ihtiyaç sahip-
lerine ulaştırıyor. Yapılan
hizmetten bugüne kadar
birçok ihtiyaç sahibi vatan-
daş yararlandı. 

Sosyal belediyecilikte
önemli çalışmalara imza
atan Yunusemre Beledi-
yesi, ihtiyaç sahibi vatan-
daşlara yönelik yaptığı
hizmetleri sürdürüyor. Bün-

yesinde kurduğu ikinci el
eşya mağazasına bağışla-
nan eşyaların bakımını ya-
parak ihtiyaç sahiplerine
ulaştıran belediye, duyarlı
vatandaşların ikinci el eşya
bağışlarını bekliyor. Eşyala-
rını bağışlamak isteyen va-
tandaşlar, 444 62 09
numaralı çağrı merkezini
arayarak ya da Yunusemre
Belediyesi’ne gelerek biz-
zat başvuruda bulunabilir.
Bu hizmetten faydalanan
vatandaşlar, iyi gününde

olduğu gibi kötü gününde
de yanında olan Yunu-

semre Belediye Başkanı
Dr. Mehmet Çerçi ve Yunu-

semre Belediyesi’ne teşek-
kür etti.  haber merkezi

Yunusemre vatandaşların
yardımına koşuyor 
Yunusemre vatandaşların
yardımına koşuyor 

Salihli Belediyesi,
2023 yılında evlilik kararı
alan bin 221 çiftin nikah
akdini gerçekleştirerek
mutluluklarına ortak oldu.   

Salihli’de 2023 yılı
içerisinde bin 221 çift,
“mutluluğa evet” dedi.

Salihli Belediyesi Evlen-
dirme Dairesine başvura-
rak evlilik kararı alan bin
221 çiftin nikâhları Evlen-
dirme Memurları Filiz
Kahraman ve Mustafa
Türkay tarafından kıyılır-
ken yabancı evlilik sayısı

da 41 olarak gerçekleşti.
Salihli Belediye Başkanı
Zeki Kayda da, yıl bo-
yunca 101 çiftin nikahını
bizzat kıyarak mutlulukla-
rına ortak oldu. Başkan
Kayda, "Bir fincan kahve-
nin 40 yıl hatırı vardır" di-

yerek nikahlarını kıydığı
tüm çiftlere fincan takımı
hediye etti. 

Evlilik kararı alan tüm
çiftlere, bir ömür boyu
sağlıklı, mutlu ve huzurlu

bir evlilik hayatı dileyen
Başkan Kayda, 2024 yılı-
nın Türkiye ve Salihli'ye
sağlık, mutluluk, barış ve
huzur getirmesi temenni-
sinde bulundu. iha

Salihli'de bin 221 çift “Mutluluğa evet” dedi   
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Burhan AKDEMİR

türkiye Ziraat Odaları
Birliği (TZOB) Genel Başkanı
Şemsi Bayraktar, 2023 yılı ara-
lık ayında markette takip edilen
41 ürünün tamamında fiyat ar-

tışı olduğunu açıkladı. Bayrak-
tar, düzenlediği basın toplantı-
sında üretici ile market
arasındaki fiyat farklarına da
değindi.

Bayraktar'ın yaptığı değer-
lendirmeye göre, aralık ayında
üretici ve market arasındaki
fiyat farkı yüzde 408,5 ile en
çok mandalinada görüldü.
Kabak, yeşil soğan, maydanoz,
zeytinyağı ve patlıcan gibi
ürünlerde de fiyat artışları kay-
dedildi. Özellikle üretimi bir ön-
ceki yıla göre azalan kabak,
zeytinyağı, elma, salatalık, sivri
biber ve kuru üzümün fiyatları
en fazla artan ürünler oldu.

Bayraktar, 2023 yılında üre-
ticide en fazla fiyat artışının
yüzde 365,9 ile kabakta görül-
düğünü belirtti. Zeytinyağı,
elma, salatalık ve sivri biber de
yüksek oranda fiyat artışına
sahne oldu. Ancak, mandalina,
limon, portakal ve kuru so-

ğanda üretici fiyatlarında düşüş
gözlendi. Aralık ayında market-
lerde takip edilen 42 üründen
30'unda fiyat artışı görülürken,
öne çıkan ürünler arasında pat-
lıcan yüzde 54,5 ile ilk sırada
yer aldı. Patlıcanı, yeşil fasulye,
marul, salatalık ve ıspanak

takip etti. Ayrıca, mısırözü yağı
en çok fiyatı düşen ürünlerden
biri oldu.

Üretici fiyatlarındaki deği-
şimi de değerlendiren Bayrak-
tar, beyaz lahana gibi bazı
ürünlerde fiyat düşüşü, marul
gibi ürünlerde ise yüksek

oranda fiyat artışı olduğunu be-
lirtti.

Bayraktar, girdi fiyatlarındaki
değişimlere dikkat çekerek
gübre, yem, elektrik, zirai ilaç
gibi girdilerin üreticilere makul
fiyatlardan sağlanması gerekti-
ğini vurguladı. AA

TZOB Genel Başkanı Şemsi Bayraktar, 2023 yılı aralık ayında markette takip edilen 41 ürünün tamamında fiyat artışı olduğunu açıkladı

Aralık ayında takibi yapılan
41 ürün zamlandı
Aralık ayında takibi yapılan
41 ürün zamlandı

Cumhuriyet Halk Parti-

si’nde çeşitli kademelerde
görev alan genç siyasetçi
Emre Halil Esenkaya, CHP

Şehzadeler Meclis Üyesi aday
adaylığını açıkladı. Konuya
ilişkin açıklama yapan Esen-

kaya, açıklamasında şu ifade-
lere yer verdi: “2012 yılında
katıldığım Cumhuriyet Halk
Partisi’nde, Lise Örgütü Ku-
rucu Başkanlığı, iki dönem
Manisa İl Gençlik Kolları yöne-
timinde Örgüt ve Örgütlenme-
den Sorumlu Başkan
Yardımcılığı ve Eğitim Sekre-
terliği görevlerimi başarıyla ta-
mamladım. 2017 yılından
bugüne kadar Parti Eğitmen-
liği görevime devam ediyo-

rum. Aynı zamanda Parti
Okulu Manisa İl Eğitim Koordi-
natörü yardımcısıyım. Üye ol-
duğumdan itibaren partimin
verdiği her görevi başarıyla
yerine getirmeye çalıştım, bir-
çok alanda katkı sundum.
Bugün ise Şehzadeler ilçemi-
zin Belediye Meclisi’nde par-
timi temsil edebilmek için
Belediye Meclis Üyesi Aday
Adayıyım.

Ulu önderimiz Atatürk’ün

yolundan sapmadan, Şehza-
deler halkının faydası için si-
yaset yapmaya devam
edeceğiz. 

Emek eksenli siyaset anla-
yışımızdan bir an olsun sap-
mayacağız. Bugüne kadar
desteklerini hiçbir zaman esir-
gemeyen aileme, arkadaşla-
rıma, partililerime en büyük
teşekkürlerimi sunuyorum; iyi
ki varsınız, iyi ki Cumhuriyet
Halk Partisi var!”

Emre Halil Esenkaya CHP’den meclis
üyeliği için aday adayı oldu

Emre Halil Esenkaya CHP’den meclis
üyeliği için aday adayı oldu
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Covid’i önleyen burun spreyi üretildi

BURSA’DA 47 yıldır ecza-
cılık yapan Nazif Kara ve Ulu-
dağ Üniversitesi Veteriner
Fakültesi Viroloji Anabilim Dalı
Başkanı Prof. Dr. Kadir Yeşil-
bağ, korona virüse karşı yüzde
99 etkili burun spreyi geliştirdi.

Dünya Sağlık Örgütü
(WHO), dünyanın birçok ülke-
sinde görülen korona virüsün
bir alt varyantı JN.1'i, hızla ya-
yılması sebebiyle “dikkate
alınması gereken varyant” ka-
tegorisine aldı. Yapılan bu
açıklamalar yine insanların ak-
lına maske, maske, mesafe ve
aşıyı getirdi. Birçok insan, her-
kesin korkulu rüyası olan aşıyı
olmadan kendince tedbir al-
maya çalışsa da ne kadar ba-
şarılı olduğu bilinmemektedir.
İnsanların farklı düşüncelerle
aşı olmaktan kaçmasının
önüne geçmek ve insanlara
faydalı olmak için yola çıkan
47 yıldır eczacılık yapan Nazif
Kara ve Uludağ Üniversitesi
Veteriner Fakültesi Viroloji

Anabilim Dalı Başkanı Prof. Dr.
Kadir Yeşilbağ, 2 yıldır üze-
rinde çalıştıkları burun spreyi-
nin son faz aşamasına
geldiğini söyledi. Araştırma,
geliştirme aşamasını geçtikle-
rini belirten Kara ve Yeşilbağ,
klinik faz çalışmalarında Sağlık
Bakanlığı yetkililerinden des-
tek beklediklerini söyledi.

Laboratuvar da gerekli iş-
lemleri titizlikle yürüten ekip,
son çalışmaları İhlas Haber
Ajansı ile paylaştı. Konuyla il-
gili açıklamalarda bulunan
Prof. Dr. Kadir Yeşilbağ,
“Kentsel hayatta insan temas-
ları arttıkça, özellikle solunum
yoluyla bulaşan hastalıkların
bulaşma hızı ve görülme sıklığı
artabiliyor. Özellikle pandemi
döneminde bunu iyi bir şe-
kilde pratiğe dökmüş olduk.
Tüm vatandaşlarımız bunu
özümsemiş oldu. Buradan
doğan bir takım ihtiyaçlar var.
İnsan, çevre ve hayvan etkile-
şiminin arttığı durumlarda has-

talıkların görülme sıklığı ve çe-
şidi de artabiliyor. Bu da
bazen pandemi şeklinde
bazen daha hafif seyirli lokal
epidemiler şeklinde ortaya çı-
kabiliyor. Bu hastalıkların çok
büyük bir bölümü de virüsler
tarafından oluşturuluyor. Çok
hızlı bulaşıyor. Bu hastalıklar
için kullandığımız ilaçların bir
takım istenen etkileri yanında,
istenmeyen etkilileri de olabili-
yor. Biz istenmeyen etkileri
çok az olabilecek, fakat vi-
rüsü durdurabilecek
henüz enfeksiyon baş-
lamadan önce bunu
oluşturabilecek bir
ilaç geliştirmek için
yola çıktık. Doğal içe-
riklere sahip bir ürün
elde ettik. Bunun özel-
likle sitotoksisite deney-
leri, herhangi bir zararlı etki
oluşturma potansiyeli son de-
rece düşük çıktı” dedi.

Virüs durdurma deneyleri
yaptıklarında çok çarpıcı so-
nuçlar ortaya çıktığını belirten
Yeşilbağ, “Virüsün çoğalma-
sını yüzde 99,9 oranında dur-
durduğunu gördük. 

Bu çok çarpıcı verinin yanı
sıra, virüsün hücreye girmesini
de yüzde 99 oranında engelle-
diğini gördük. Bu, enfeksiyon
başlamadan vücudunuza ya-
yılmadan durdurulduğu anla-
mına gelmektedir. 

Başka bir deneyde ise or-
tamda bulunan, vücuda gir-
meyen virüsü ne kadar
durdurabiliyor diye baktık. Bu-

rada da yüzde 99,5 oranında
başarılı olduk. Geliştirdiğimiz
doğal içerikli yeni formülasyon
hem ortamdaki virüsü durdu-
ruyor, hem vücuda girmesini
yavaşlatıyor, hem de vücutta
çoğalmasını engelleyen bir
etki ortaya koyuyor. Bizim için
klinik öncesi aşamaya gelmiş
önemli bir ilaç adayını ortaya
çıkarmış olduk” diye konuştu.

Bu ürünle il-
gili labo-

ratuvar
deneyleri ta-

mamlandığını ifade eden Yeşil-
bağ, “Hatta bu sonuçlarla ilgili
patent başvurusu ve marka
tescilini gerçekleştirdik. Şu
anda patent sonucunu bekli-
yoruz. Ticarileştirme aşama-
sına gelmiş durumdayız. Tabi
bu tür formüllerin etkin olması
kadar, etkinliğini ne kadar sü-
reyle koruduğu da çok değer-
liydi. Bu konuda da yaptığımız
formülü, bir yıl süresince
ortam sıcaklığında bıraktık.
Formülasyonu tekrar test etti-
ğimizde, yine antiviral etkinlik
gösterdiğini tespit ettik. Dola-
yısıyla bu ürünün etkinliğinin

uzun süreli olduğunu da or-
taya koymuş olduk. İlaç geliş-
tirme, özellikle antiviral
ilaçların geliştirilmesi çalışma-
larının artık stratejik alan oldu-
ğunu görüyoruz. 

Dolayısıyla yerli ilaç sanayi-
nin bu alanda çalışmalar yap-
ması yerli ve özgün
formülasyonları değerlendir-
mesi ve ürüne dönüştürmesi
son derece önemli görünüyor”
dedi.

Burun spreyinin üretilmesi
ve insanlara faydalı olması için
gece gündüz çalıştığını belir-
ten 47 yıllık eczacı Nazif Kara,
“Pandemi döneminde kendimi
sorumlu hissettim. Türkiye’de
günde 300 kişinin hayatını
kaybettiği bir dönemde, ec-
zacı olarak ne yapabilirim diye
düşündüm. Maske, mesafe ve
hijyenin yetmediğini düşüne-
rek, bir adım daha ileri gitme-
miz gerektiğini düşündüm.
Bazı formüller üzerinde çalış-
tım. Bunları da Uludağ Üniver-
sitesi Veteriner Fakültesi
Viroloji Anabilim Dalı Başkanı
Prof. Dr. Kadir Yeşilbağ ile
paylaştım. Ekibiyle birlikte 2
yıldır, sabırla bunun üzerinde
çalıştık. Güzel neticeler aldık.
Biz en önemli faz olan araş-
tırma, geliştirme ve preklinik
aşamayı geçmiş bulunuyoruz.
Sadece klinik dönem için faz
çalışmalarında Sağlık Bakan-
lığı yetkililerinden destek bek-
liyoruz” şeklinde konuştu.

Bunun bir aşı değil, antivi-
ral burun spreyi olduğunu be-

lirten Kara, “Virüsler özellikle
burun, ağız ve gözden girmek-
tedir. Gözler, kendini gözyaşı
kimyasallarıyla her an temizle-
mektedir. Ancak burun ve
ağızdan girecek virüsleri
maske ile önlememiz her
zaman mümkün değil. Nitekim
maske kullanılmış olsa da yüz-
lerce ölüm gerçekleşti. Bizim
antiviral spreyin yüzde 99 etkili
olmasının sebebi ise, kimyada
ve biyokimyada şelasyon de-
nilen denatürasyon ve pH var-
dır. Bu tür kriterlerle güçlü bir
şekilde biz virüsün bağlanma
zincirini kırdık. 

Ürün antiviral ve koruyucu
bir spreydir. Önemli olan bu
virüsü kapıdayken burundan
ve ağızdan geçmeden önle-
mektir. Kimyasal değil, tama-
men doğal yollarla elde
edilmiş bitkisel kökenlidir. 

Zararlı bir etkisi yoktur.
Ruhsatlandırılıp kullanılması
için Sağlık Bakanlığının sahip
çıkıp faz aşamasının yapılması
gerekiyor. Türkiye ve insanlık
açısından bunun önemli bir
buluş olduğunu düşünüyoruz.
Özellikle biz korona virüs üze-
rine çalıştık. Ama benzer vi-
rüslerde de etkili olduğunu
gördük. Varyant değiştirmiş
olsa da biz bu zinciri kırdık.
Bağlanmasını engelliyoruz”
diye konuştu.

Antiviral burun spreyinin
kullanma sıklığının 6 saat ara-
lıkla olabileceği laboratuvar
deneyleriyle de desteklendi. 

İHA

Nargile tehlike saçıyor: tüberkülozda artış
SON yıllarda tütün ürünleri-

nin kullanımının arttığı belirtilir-
ken oluşturabileceği sağlık
problemlerine dikkat çeken
Kalp ve Damar Cerrahisi Uz-
manı Doç. Dr. Mete Gürsoy,
“E-sigara kullanım yaşının
11’e düştüğü biliniyor, çok
genç hastalarda kanser, akci-
ğer, kalp hastalıklarıyla karşıla-
şacağız. Nargile kullanımı son
dönemde hızla yaygınlaştı sa-
dece ucundaki filtre kısmı de-
ğiştiriliyor. Bulaşıcı, salgın
hastalıkların yayılması açısın-
dan çok önemli sorunlar oluş-
turuyor. Hatta ülkemizde artık
neredeyse çok çok az görülen
tüberküloz sayılarında nargile-
nin popülerize edilmesiyle
artış görüldü. Kanser olduktan
sonra o tatların hiç birisinin
önemi kalmayacak” dedi.

Son yıllarda tütün ürünleri-
nin kullanımının arttığı ifade
edilirken uzmanlar, oluşturabi-
leceği sağlık problemlerine
karşı uyarıyor. Kullanım yaşı-
nın düşmesinin yanı sıra e-si-
gara, nargile gibi ürünlerin
zararsız gibi düşünülmesi du-
rumunun yanlış olduğunu
ifade eden hekimler, toplumsal
farkındalığın önemini vurgu-
ladı. Mehmet Akif Ersoy
Göğüs Kalp ve Damar Cerra-
hisi Eğitim ve Araştırma Has-
tanesi Kalp ve Damar
Cerrahisi Bölümü’nden Doç.
Dr. Mete Gürsoy, çeşitli şekil-
lerde popülerize edildiğini be-
lirttiği tütün ürünlerinin tehlike
saçtığına dikkat çekerken
önemli uyarılarda bulundu.

“HALK SAĞLIĞI 
PROBLEMİ, SORUN 
GÖRÜNENDEN BÜYÜK”
E-sigaraya karşı toplumda

bilinç düzeyinin yükseldiğini
ancak bilgilendirme çalışmala-
rının devam etmesi gerektiğini
anlatan Kalp ve Damar Cerra-
hisi Uzmanı Doç. Dr. Mete
Gürsoy, “Toplumda bu konuda
farkındalık oluşmasından do-
layı mutluyum. En azından in-
sanlar artık elektronik
sigaranın zararsız olmadığını,
önemli sağlık sorunlarına yol
açabileceğini fark etmiş du-
rumda. Dünya Sağlık Örgü-
tü’nün (DSÖ) yayınladığı
raporda elektronik sigaraların
içerdiği maddeler itibariyle
kansere sebep olabileceğini,
uzun süreli kullanımda çok
ciddi KOAH, kardiyovasküler
hastalık riskini arttırdığı bu ra-
porda açık bir şekilde belirtili-
yor. Nikotin içerenleri zaten
sigaraya eşdeğer zararlara
sahip. Sorun görünenden
büyük çünkü sigaraya, tütün
ürünlerine bağlı yan etkiler
uzun süreli kullanımda ortaya
çıkıyor. İlerleyen dönemlerde
daha erken yaşlarda akciğer
kanseri hastaları görebilece-
ğiz. E-sigaralar vb. ürünler o
iyi görünen ambalajlarının tam
tersine son derece zararlılar.
Bakanlığımızın da son dö-
nemde bununla ilgili aldığı
tedbirler gerçekten çok
önemli. Umarım özellikle
erken yaş grubunda kullanı-
mını önlemenin bir yolunu bu-
luruz. Çünkü şuanda mevcut

verilerle e-sigara kullanım ya-
şının 11 yaşa kadar düştüğü,
lise öğrencilerinde yüzde 15’e
varan e-sigara kullanma sıklığı
olduğu artık biliniyor. Bu
önemli bir halk sağlığı prob-
lemi. Yasak ama caydırıcı ce-
zalar önemli düzenlemeler
henüz yapılmış değil sadece
Türkiye değil, birçok ülkede
böyle. Popülerize ediliyor,
gençlere çok kolay ulaşan in-
ternet ortamındaki birçok akti-
vite gençlerin bu tür ürünlerin
kullanmasının önünü açıyor.
Maalesef bu konuda çok ciddi
bilgi kirliliği var” dedi.

“NARGİLENİN 
POPÜLERİZE 
EDİLMESİYLE 
TÜBERKÜLOZ 
SAYILARINDA ARTIŞ 
GÖRÜLDÜ”
Ürünleri az kullanmanın

zarar vermeyeceği anlamına
gelmediğini ifade eden Doç.
Dr. Mete Gürsoy sözlerini
şöyle sürdürdü: “Toplumda
‘Az sigara içiyorum, zararlı
mı?, sigara içmiyorum, nargile
içiyorum, bir zararı yoktur’ tar-
zında yaklaşımlar var. Az si-
gara içerseniz çok sigara içen
insandan daha az zarar görü-
rüsünüz ama zarar görmezsi-
niz demek mümkün değil.
Kalp, solunumsal hastalıklar
riskini daha da önemlisi; kan-
ser riskini inanılmaz boyutta
arttırıyor. ‘Az sigara içiyorum’
demek kendinizi kandırmaktan
başka bir şey değil. Yine pasif
içiciler de bu konuda önemli
bir sıkıntı yaşıyor, aslında onlar

da sigara kullanıyor. Nargile
kullanımı özellikle son dö-
nemde maalesef hızla yaygın-
laştı. 2 tane büyük problem
var, yoğun miktarda tütün
yanma ürününü insanların so-
lumasına neden oluyor. Bir
diğer problem de nargilenin
tüm hatları insandan insana
değişilmiyor. Sadece ucundaki
filtre kısmı değiştiriliyor. Bula-
şıcı, salgın hastalıkların yayıl-
ması açısından çok önemli
sorunlar oluşturuyor. Hatta ül-
kemizde artık neredeyse çok
çok az görülen tüberküloz sa-
yılarında nargilenin popülerize
edilmesiyle beraber artış gö-
rüldü, önemli bir sorun. Yan-
mazken fotoğraf çektirsinler
eğer tabi ‘İlla ben bunu yapa-
cağım’ diyorlarsa da kendi
nargilelerini içsinler, başkası
kullanmasın. Fazlasıyla keyif
maddesi olarak popülerize
ediliyor, nargile sigara gibi
değil, uzun soluklu bir içecek.
Uzun süre o ortamda kullana-
biliyor insanlar, sohbete eşlik
eden bir keyif aracı olarak gö-
rüyorlar, zararının çok iyi vur-
gulanması, alınması gereken
tedbirlerin çok iyi anlatılması
gerekiyor. Yaşın bu kadar düş-
müş olması bu ürünlere bağlı
ciddi sağlık sorunlarının önü-
müzdeki yıllarda ne kadar
daha erken yaşlarda oluşaca-
ğını gösteriyor.”

“KANSER OLDUKTAN 
SONRA O TATLARIN HİÇ 
BİRİSİNİN ÖNEMİ 
KALMAYACAK”
Toplumda popüler hale

gelen ürünlerin ilerleyen yıl-
larda ne gibi durumlara yol
açabileceği konusuna yönelik
değerlendirmelerde bulunan
Doç. Dr. Gürsoy, kişilerin ön-
celiği sağlıklarına vermesi ge-
rektiğini söyleyerek şöyle
devam etti: “En önemli prob-
lem; bunların henüz uzun va-
deli zararlarının ortaya
çıkmamış olması, kısa vadeli
EVALI (E-sigarayla ilgili akci-
ğer hasarı) benzeri tablolar bil-
diriliyor ama henüz uzun vade
olmadı. 15 yaşında bir çocuk
eğer e-sigara, nargile içmeye
başlarsa 30 yaşından sonra
ciddi bir kanser, kalp hastalığı,
periferik arter hastalığı adayı-
dır. Trombozdan bahsetmedim
bile ki bunlar göze alınabile-
cek riskler değil. İnsanların iyi
düşünmesi, bu tür kullanımla-
rın azaltılması ve engellenmesi
gerekir. Artık beklediğimizden
çok daha genç yaşta kalp
hastalıkları görüyoruz, bu has-

taların genelde hastalıkları ko-
nusunda bir aymazlık, vur-
dumduymazlık içinde
olduğunu görüyoruz. ‘Genç
yaştayım bana bir şey olmaz’
yaklaşımı içinde olduklarını
görüyoruz. Farklı ambalajlarla
cazip gösterilmeye çalışılan e-
sigaralardan uzak duralım,
nargile konusunda dikkat ede-
lim, zararsız değildir. Çok ciddi
sağlık sorunu yaşayabilirsiniz,
bu sorunlar yaşandığında da
hayatınıza bunlar olmamış gibi
devam etme şansınız maale-
sef olmayacak, bunu da lütfen
unutmayalım. 

Tadı çok güzel, harika bir
kokusu var, peki bu koku ve
tat ne ile elde ediliyor? Elde
edildiği madde, o çözücüler,
likitler sizin akciğerlerinize ne
yapıyor? Unutmayın, kanser
olduktan sonra aldığımız o tat-
ların hiç birisinin önemi kalma-
yacak” 

İHA

2024’te sağlıklı beslenmeyi yaşam stili haline getirin
YENİ yılda sağlıklı bes-

lenme alışkanlığı kazanmak için
yapılabilecekler hakkında öne-
rilerde bulunan Diyetisyen Tuba
Yıldırım, “Yemek pişirirken
yağda kızartma-kavurma yerine
haşlama, fırında ızgara veya
sulu pişirme yöntemlerini kulla-
nabilirsiniz. Kurabiye ve kek-
lerde şeker yerine kuru meyve
veya pekmez deneyin. Yemek
pişirmeye zamanınız yoksa,
sebzeyi haşlayıp salataya karış-
tırın veya yoğurt ile deneyin”
dedi.

Liv Sağlıklı Yaşam Danışma

Merkezi’nden Diyetisyen Tuba
Yıldırım, yeni yılda sağlıklı bes-
lenme alışkanlığı için yapılması
gerekenler konusunda açıkla-
malarda bulundu. Sağlıklı yaşa-
mın sadece sağlıklı
beslenmekle olmadığını, hayatı
tüm yönleriyle ele alan beden-
sel ve ruhsal iyilik hali anlamına
geldiğini dile getiren Diyetisyen
Yıldırım, 

“Hepimiz yeni bir yılın baş-
lamasıyla hayatımızda bazı yeni
kararlar alırız. Hayata bakış açı-
mızı değiştirmek, duygularımı-
zın kontrolünü sağlamak, çok

gezmek, çok eğlenmek, hobile-
rimizi artırmak, onlara hayatı-
mızda daha çok alan açmak,
fiziksel veya ruhsal olarak deği-
şime girmek vs. gibi" diye ko-
nuştu.

"ESMER UN 
TERCİH EDİN"
Pirinç yerine bulgur, beyaz

un yerine esmer un tercih edile-
bileceğini söyleyen Diyetisyen
Yıldırım, "Domates ve soğanı
yemeklerde bol kullanın. Kalori
değeri düşük, su oranı yüksek
olduğu için doyurucudur ve an-
tioksidan kapasitesi yüksektir.

Yulaf, kepek unu, kuru meyve-
ler ve fındık, badem, ceviz ile
kendi müslinizi hazırlayabilirsi-
niz. Tarçın şeker ihtiyacını azal-
tır; meyve salatası, bitki çayları
ve sütünüzün içine eklemeyi
deneyin. Hayatınıza sporu bir
şekilde ekleyin. Yürüyün,
koşun, pilates yapın, yüzün,
dans edin ama mutlaka hareket
edin. Bu alışkanlıkları başlayıp
bırakmaya yönelik değil, sürdü-
rülebilir olarak kazanın. Sabre-
din ve vazgeçmeyin” ifadelerini
kullandı.

İHA
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Manisa FK Başkanı Mevlüt
Aktan, Manisa Adalet Komisyonu
Başkanı Osman Soydal’ı makamında
ziyaret ederek görevinde başarılar di-
ledi. 

Manisa Futbol Kulübü Başkanı
Mevlüt Aktan, Manisa Adalet Komis-
yonu Başkanı Osman Soydal’ı maka-
mında ziyaret etti. Manisa Adalet
Komisyonu Başkanı Osman Soydal’a
çiçek takdim eden Başkan Aktan,
Manisa Futbol Kulübü formasını he-
diye ederek görevinde başarılar di-
ledi.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti
dile getiren Manisa Adalet Komis-
yonu Başkanı Soydal, Başkan
Aktan’a teşekkür ederek Manisa eki-
bine Trendyol 1. Lig’de başarı dilekle-
rini iletti.

Başkan Aktan'dan Adalet Komisyonu
Başkanı Soydal'a ziyaret
Başkan Aktan'dan Adalet Komisyonu
Başkanı Soydal'a ziyaret

Trendyol 1. Lig’de mücadele eden Manisa Fut-
bol Kulübü, ikinci yarı hazırlıklarına dün gerçekleştirdiği
antrenmanla başladı. 

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’de ikinci
yarı hazırlıklarına dün gerçekleştirdiği antrenmanla
başladı. Fikri Bayrıl Tesisleri’nde Teknik Direktör
Mustafa Dalcı yönetiminde gerçekleşen an-
trenman ısınma hareketleriyle başladı. An-
trenmanın son bölümünde oyuncular dar
alan oyunları oynadı.

Siyah-beyazlılar, bugün gerçek-
leştireceği antrenmanla ikinci yarı
hazırlıklarını sürdürecek.

Trendyol 1. Lig’de mücadele eden Manisa
Futbol Kulübü, ikinci yarı hazırlıkları kapsamında dün
gerçekleşen laktat testinden geçti. 

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’de ikinci
yarı hazırlıklarına devam ediyor. Siyah-beyazlılar, ha-
zırlıklar kapsamında Fikri Bayrıl Tesisleri’nde gerçek-
leşen hız ve laktat testinden geçti. İki grup halinde
yapılan testlerde, futbolcuların dayanıklılık seviyeleri,
form durumları ve nabız değerleri tespit edildi.

Siyah-beyazlılar 
laktat testinden geçti

Manisa FK ikinci yarıya bileniyorManisa FK ikinci yarıya bileniyor

Türkiye Voleybol Federasyonu
Kadınlar 2.liginde grubunda liderlik
koltuğunda yer alan Manisa Büyükşe-
hir Belediyespor Kadın Voleybol ta-
kımı, Pazar günü saat: 17:00’da
deplasmanda oynayacağı Akhisar-
gücü maçının hazırlıklarına hız kesme-
den devam ediyor. 2024 yılının ilk
antrenmanını yönetim kurulu üyesi
Metin Memiş de takip etti.   

Türkiye Voleybol Fe-
derasyonu Kadınlar 2.li-
ginde mücadele eden
ve 6.Grupta lider ko-
numda bulunan Manisa
Büyükşehir Belediyespor
Kadın Voleybol takımı, 7
Ocak Pazar günü saat 17:00’da
deplasmanda Akhisargücü ile karşı
karşıya gelecek. Maçın hazırlıklarını

Baş Antrenör Caner Doğançay yöneti-
minde günde çift antrenmanla sürdü-
ren yeşil beyazlı ekipte tek hedef
Akhisar deplasmanından da galibi-
yetle ayrılmak. Manisa BBSK Yönetim
kurulu üyesi Metin Memiş de antren-
manları takip ediyor.  
“YAKALADIĞIMIZ İVMEYİ KAYBETMEDEN

DEVAM ETMEK İSTİYORUZ”
Baş Antrenör Caner Doğan-

çay, “Her hafta performan-
sımızı üstüne katarak

artırmak ve oynaya-
cağımız maçları ka-
yıpsız geçmek
amacıyla sıkı çalı-
şıyoruz. Geçtiği-
miz günlerde de
ailemize 1.ligin
tecrübeli isimlerin-
den orta oyuncu

Rabia Martinoviç
Özşahan katıldı. Ta-

kımımıza katkı sağla-
yacağına inancım

sonsuz. Birlik ve beraber-
lik içinde moral ve motivasyo-

numuz yüksek. Tecrübeli ve genç

oyuncularımızla değerli galibiyetler
aldık. Yakaladığımız bu ivmeyi kaybet-
meden yolumuza devam etmek istiyo-
ruz” dedi.   

“MANİSA’YI ÇOK SEVDİM”
Manisa Büyükşehir Belediyespor

ailesine katılmaktan dolayı mutlu ol-
duğunu ifade eden yeşil beyazlıların
yeni transferi orta oyuncu Rabia Mar-
tinoviç Özşahan, “Güzel ve şirin bir

şehir olan Manisa’ya gelmekten ve
Manisa Büyükşehir Belediyespor ai-
lesine katılmaktan dolayı çok mutlu-
yum. Burada çok güzel bir atmosfer
var ve başarıyı kovalayan bir yapı-
lanma söz konusu. İnşallah bundan
sonraki maçlarda da takımıma büyük
katkı sağlamak istiyorum.  Elde edi-
lecek zaferlerde yer almak beni çok
mutlu edecek” dedi.

Büyükşehir’in Sultanları Akhisargücü’ne konuk olacak

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


